Interview with Jessie Lloyd Misskelley
By: Dr. Richard Ofshe

Date: December 15, 1993

Location: Clay County Detention Center

Misskelley interview - 12-15-93 — Richard Ofshe
(Tape 4)

CFSHE: Today’s the 15" of December and I‘'m here in - where
are we in Arkansas?

MISSKELLEY: Clay County. I mean, uh, yeah, Clay County.

OFSHE: Clay County, Arkansas talking with Jeasie
Misskelley. Jessie, the reason I'm hers is that what I
want to do i try to find out as much about what happened
on the 3™ of June as I poszibly can. And the way we’re
going to approach it is we'’re going to talk about what
we'll call the interrogation, really, from the time the
police came and found you that morning up until everything
was over. I've got all of the notes that, uh, that exist
about this, the notes of the police officers and then the
transcript of the two statements that were racorded. And I
want to use those to kind of walk you through what
happened. We're going te try to do it step-by-step, and
what 1'd like to know about, is - and I'm geing to try to
help you, make it easy for you to de this - I‘d like to
know everything that you remember about what happened on
that day, but, we're going to do it in a way that I think
is going to maks it sasy for you te de it, which will be,
I'm going to walk through it step by step with as much
information as we've got about what happened and then
you'’re gonna tell me what you remember. And we’ll just
take it step by step.

MISSKELLEY: Okay.

QOFSHE: Uh, do your remember about what time it was when
the police first came to your house that morning?

MISSKELLEY: They didn't come to my house. [01:59]

CFSHE: Okay. Where’'d they come?
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MISSKELLEY: They, uh, it was Mike Allen, he came to where
my dad was work. &and I stayed over, ul, this woman’s house
cause, some pecople prowling around, and my dad woke me
about 9:30 and told me that Mike Allen wanted to talk to me
about -

OFEHE: So he woke you up at Vicki’'s house?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

QFSHE: At her trailer?

MISSKELLEY: Uh-huh, (Affirmatively indicating) have a
trailer and then knocked on (inaudible) and then we went
back to my house get me some cdlothes, and he carried to his
shop and I got in the car with Mike Allen, and we drove to
the police stationm.

OFSHE: Did Allen tell you anything about why he wanted you
to go to the police station with him?

MISSKXELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)
OFSHE: Did you aak?

MISSKELLEY: Naw. (Negatively indicating)
OFBHE: What did you think, if anything?

MISSKELLEY: Well my dad told me that, uh, that Mike Allen
wanted talk to me about that guy that (inaudibles).

OFSHE: 1Is that the one who approached you as you called
the paolice?

MISSKELLEY: I didn’t eall the police, a friend of mins
did.

OFSHE: Oh, okay, that, that’'s the one -

MISSKELLEY: That's the one they was supposed to talk to me
about but they didn’t say nothing about him.

OFSHE: Okay, but that was the fellow who had, had, uh,
spoken to you, what? a couple of days before, was it?
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MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: And that, uh, why did your friend call the police?

MISSKELLEY: He figured that he was uh, probably the guy
that done it to the kids.

CFSHE: What was it that this guy had said to you that day?

MISSKELLEY: He asked us did we want to go, uh, sse his
gcrew-it. We said no, then he asked did we want =zome
drink, some beer. And we said no. Then we walked across
the railropad track so a friend of mine called the police,
told ‘em what he looked like and stuff. Then we went to
the uh, across the street to the bowling alley shot some
pool, then I'd say three police officers come over there.
They told us that they wanted to talk to us. So we got in
the car and went to the police station, and they had some
papers and stuff filed,

OFSHE: And that was a few days before the police came to -
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: BSo yeour dad told you that they wanted to talk to
you about that, is my understanding of that correct?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: So, uh, what happened when you got to the police
station?

MISSKELLEY: They started, uh, they was saying they
couldn’t do nothing, cause they had £o have my dad’s
signature for something for the -

OFSHE: Polygraph?

MISSKELLEY: Yeah, (Affirmatively indicating)

OFSHE: Qkay. Judging from the notes it lockse to me like a
couple of things happened before the subject of taking a

polygraph came up and I‘m loocking at Detective Ridge's
notes. Why don’t you tc reach behind you and just close
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that door up. Thank you. Uh, lcooks to me from these
notes that, uh, Ridge asked you & number of guestions
about, for example, what you did on the day that the three
little boys were killed. Do you remember thak?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) I was
working over Ricky Dees in West Memphis Roefing,

OFSHE: Okay. Do you remember him asking you about this
stuff?

MIESKELLEY: I do now.

OFSHE: Okay. Jessie, what I want to do, and I want to trxy
to help as much as possible and use these notes, is
literally walk us through what happened as if it were a
movie, and we were watching the movie - I mean in the sense
cf, I want to kncow everything. And I know a lot of the
questions I‘m going to ask you are probably not questions
that you can give me as detailed answers as I would like,
but that’s just the way it is. But as long as you do the
best you can and realize that there’s nothing that, uh,
happenad that I'm not interested in. In other words,
anything you remember about what happened, I’'d like to hear
about. And we're just going to try to do it in order.

So, judging from these notes they gtart out asking vou what
you did that day. And I gather you recall his asking you
about that?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indiecating)

OFSHE: Do vou remember what he asked and what you gaid.
MISSKELLEY: He asked me where was I at the day that it
happened and I told him I working at uh, Ricky Dees. And
uh, then he, uh, start tec say, he said that uh, that you
had something to do with this, and I said no, cause I was
working at Ricky Dees the day it happened.

OFSHE: Okay, now, here in the notes it says that week you
worked as a roofer. Uh, bess Ricky Dees, uh, rode with

Josh Darby and got off work at 5:00 p.m.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
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OFSHE: Went home and stayed at home. Now, that's hia
notes of what you teold him that you did that day. Does
that sound accurate?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

CFSHE: WNot only accurate in terms of what you did but
accurate in terms of what you told him.

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: Uh, now there’s a word here I can’'t guite make out,
but the next line looks as if it could be, beslieved were
told, and I can’t make out the first part of the word, that
Damien and Robert Burch had done murders.

MISSKELLEY: Now that - that’s what I heard from pecple
from (inaudible] up from West Memphis, they told me about
that.

OFEHE: Do you remember that subject coming up? Did they
ask you about - what do you think it is that led to this
note in his handwritten notes?

MISSKELLEY: I deon‘t knew, he just start coming up with
that - with that stuff, and you know, T didn’t know who
done it, I, you know, that's what I heard.

OFSHE: I understand that. I don't have any guestion, but
what we’re trying to do is find out what conversation led

up to his making this note, in other words, what question

he asked you and -

MISSKELLEY: I don’t remember, you know, what it led up to.

OFSHE: Okay. Do you remember telling him that you had

heard what you were just telling me?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [8:50]
OFSHE: Uh, the prcblem there was some discussion about,
uh, Damien. And he writes down that Damien is sick and

then in parentheses it had ‘drinks blood’. Is that soime
thing that you told him?
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MISSKELLEY: Uh-huh, (Affirmatively indicating) Cause, uh,
one day uh, Jason was [ighting and Jason’s nose got busted
and Damien stuck his finger on his nose and licked the
blocd and stuff.

OFEHE: You saw that. [9:29]
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Is that something that you told the police about?

MISSKELLEY: TUh-huh, (Affirmatively indicating) that’s what
I told him.

OFSHE: Okay. Do you remember if, at this point, when the
subject of hew the subject of Damien and Jason came up?

MISSKELLEY: Well, Ridge told me that he seen, uh, Damien
and Jason have sex together,

OFSHE: He teold you this early on in that day with him?
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) That‘s what
he told me, I ~ I didn’t know nothing about that, that's
what he told me about it.

OFSHE: But did he do that at this early point in your
interview with him? ©Or did he do that later?

MISSKELLEY: He did it - he did it, uh, before.

OFSHE: When before?

MISSKELLEY: When T - when 1 got there and stuff -
OFSHE: So in this early part - in this first part,
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Uh, so, did the police, did Ridge bring up the
names Damien and Jason or did you first bring them up?

That’s what I want to gst.

MISSKELLEY: He brought them up.
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OFSHE: He brought them up. Okay. Um, there are different
things he could have asked you. He could have asked you,
for example, do you have any idea who did these murders, or
he could have asked you do you think Damien and Jason had
anything to do with these murders, or he could have asked
you something else. What I'm trying to get at is, what did
he ask you that dropped them into the - or what did he say
that -

MISSKELLEY: Got ‘em into thes picture?

OFSHE: Yeah.

MISSKELLEY: Well, he told me that he seen, uh, Damien and
Jason have sex. And that’s when it came te me. That
brought them in the picture.

OFSHE: That’'s the first time their names came up?
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: 8o he's just sort of sitting there and he asked you
what you did that day and the next thing he says is, I've
seen Damien -

MISSKELLEY: That he‘s seen Jason and Damien have sex
together and, uh, he said he seen me in Turrell with

Damien.

CF8HE: This is early on? Again, at the very beginning
part?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: What did you say to that?

MISSKELLEY: I told him I hadn't ever been to Turrell with
Damien. He said, I have seen you rolling, but vou've been
there with Damien cause I've seen you. I kept on telling
him I haven’t.

OFSHE: Okay. There's a note here that gays you haven't

seen Damiern in over two months. At first it says Damien
and Jason are close, Jason Baldwin haven’t seen Damien in
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over two montha. Do you remember that? Apparently he
asked you have you been hanging with him, when was the last
time yvou saw them or something like that?

MISSKELLEY: T don’t know. T geen Damien not too long ago
before this happened, cause he came, uh, to Vickie wanted,
uh, wanted to meet him. She said she heard a lot about him
and she wanted to meet him, and I said, all right I, you
know, I said, you know, he’ll come over here and talk to
you. And he come cover to Vickie’s houss and last time I
seen Jason, I seen him 14" of May. If it’s on a Friday,
that’'s the last time I seen Jason.

CFSHE: It also says that you don’'t know anything about the
murders. Do you remember saying that?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: He must have asked you about the murders, then?

MISSKELLEY: That’s when they asked me on that of that
graph test, rtoo.

OFSHE: I know, but that happened later. See what I'm
trying deal with is get this movie to happen in order.

MISSKELLEY: When the got me on that graph test, and I had
to get my dad‘s signature, and that's when they gave me
that graph test and ask me the questions.

CFSHE: Right, but that doesn’t happen far a while yet,
Right now we’'re just -

MISSKELLEY: That happened right after - in the morning.

OFSHE: Oh, yeah, I know that. I know that. But we’re
talking about the way in which what happens right after you
get down to the police station with them, Yealh. When we
know - if these notes are accurate, then it starts out
with, he start out with asking you where you were the day
of the murders. Then there’s a sectiocn where it’s clear
that, uh, Damien and Jason’s names come up, and you say
some things about them and you end up saying that you den’'t
know anything about the murders.
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MISSKELLEY: Right.

CFSHE: Uh, well, who's Robert Burch? B-u-r-c-h. Do you
know who he is?

MISSKELLEY: Yeah, T know him. [14:30]
COFSHE: Who is he?

MISSKELLEY: Well, I used te live across the street from
him.

OFSHE: Okay. D¢ you - because his name is here twice
already. Uh, first, the first time it’s mentioned it has
to do with Damien and Reobert Burch had done the murders,
and then, uh, the next time it‘s mentioned a couple of
lines later, it's that you don't know wvery much about
Robert Burch. I8 Robert Burch somebody - do you remember
his name coming up in this conversation with the detective
- with Ridge?

MISSKELLEY: T brought the, uh, Robert Burch up.

OFSHE: Oh you brought it up. 1Is that back here when you
felt that Damien and Robert Burch had done it?

MISSKELLEY: Uh-hul, (Affirmatively indicating) that’s when
I heard about it.

OFSHE: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

MISSKELLEY: That’s when 1 thought Robert at first may have
did it. Cause that's what I heard from it. When I went to
skating that’'s when a whole bunch of people started saying
that, and you know, thought Burch znd Damien did it.

OFSHE: Robert Burch, net, uh, - not Jason? [15:3€]
MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatiwvely indicating) I hesard it
was Robert Burch and then, you know, people asked Robert
Burch and they said no.

OFSHE: Qkay. So apparently thers was some discuseion

about how Robert Burch now lives somewhere in West Memphis
and he used to live in the trailer park.
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MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: Sc there's some more talk about Robert Burch,

MISSKELLEY: He used to - he used to live in Highland
Trailer Park, and then, uh, he moved out and moved to West
Memphis, and he comes back Highland every once in a while
to visit his brother.

OFSHE: On this first part where they asked you what you
were doing that day, and about Damien and now about Robert
Burch. How would you describe how they were treating you?
And what kind of impression did they make on you, and about
why they were asking you these questions?

MISSKELLEY : [no answer]

OFSHE: First of all, were they treating vou well? I mean,
were they yelling at you or were they just asking you
guestion?

MISSKELLEY: Well, they was yelling at me on down the line.

OFSHE: Down the line I know, but right now we’re talking
about the beginning.

MISSKELLEY: They weren‘t yelling at me -
OFSHE: They were being polite?

MISSKELLEY: Yeah. They were being polits at the
beginning.

OFSHE: Did you, in the very beginning, in this first part,
did you have a feeling that they thought you had done
something wrong or they were just checking things out? You
what I mean? The difference between somebody asking you
about something versus somebody kind of presuming that you
did something wrong.

MISSKELLEY: T didn’t - you know, I didn‘t know I‘d didn’t
know if I'd done nothing wrong or not, cause, you know, I
hadn’t been in trouble in a while.
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OFSHE: Uh-huh.
MISSKELLEY: So I didn’'t kitow what was going on. [17:31]

OFSHE: Eut they weren't coming down hard on you, either.
I mean, they weren’t making vou feel uncemfortable or
treating you badly or anything like that?

MISSKELLEY: No, they didan‘t starting treating me badly
until after I tock that uh, that graph test, and then
that's when they started treating me bad.

OFEHE: When they first brought up taking the polygraph, or
the lie detector test, you can call it whatever you like,
how did they explain why they wanted you to do that, or
didn't they, did they? What did they say about it?

MISSKELLEY: Well, he, uh, the one that gave it to me, he
told me that, uvh -

OFSHE: But, before the guy gave it to you, when Ridge or
whoever it was, whether it was Ridge or - whe was the other
detective who was there?

MISSKELLEY: Gitchell. [18:18]
OFSHE: Gitchell. Whichever one of them first suggested
that you take the polygraph, how did they do that? Did
they explain to you what they wanted you to do? Why they
wanted you to do it, anything likes that?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) They didn't
talk tc me about that.

OFSHE: What’d they say?

MISSKELLEY: They just talked to other people abocut it.
OFSHE: Uh-huh.

MISSKELLEY: They didn‘t say nothing to wme about it -

until, uh, after me and uh, Mike Allen left, to get my
daddy’'s signature for it.
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OFSHE: Okay. Well, here it says that you said that you
will take the polygraph, which makes me think that zt some
point they asked you if you would take the polygraph.

MISSKELLEY: I -I overheard him say that and stuff, and I
said, yeah, I'11 take it,

OFSHE: Oh, so they weren’t even asking you, you just heard
them talking.

MISSKELLEY: Uh-huh., (Affirmatively indicating) Cause they,
uh, somebody was saying something and uh, they said no,
he‘s underage. You have to get a permission from his dad,
then I, then I said, I - I‘1ll take it.

OFSHE: But they hadn’t even asked you that, you just
volunteered it? All right.

MIESKELLEY: I didn‘t know what it was. [19:24]
OFSHE: @h, T understand. That's fine, see what I'm trying
to do is make sense out of these notes and ask yvou things
that - about what was happening in connesction with
producing these notes. So then apparently what happens
next is that Mike Allen goes off to find your dad to get
permission t& give you the polygraph.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: But then there’s some mors discussion about Damien.
Do you remember that?

MISSKELLEY: Yeah, later on after that test.

OFSHE: No, this would probably before the polygraph. What
it says here is, knows that Damien has a girlfriend named -

MISSKELLEY: Dominique.

OFSHE: Dominique, and lives in Lakeside - Lakeshore.
Skinny, pregnant, red hair.

MISSKELLEY: I didn't know she was pregnant.

OFSHE: Oaky. Did you know she was skinny?
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MIBEKELLEY: Yeah.

OFSHE: Did you know she had red hair?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) Real long.
OFSHE: Pardon?

MISSKELLEY: It's real long. [20:28]

OFSHE: Qkay. Dc you remember talking? That her name came
up?

MISSKELLEY: Y¥Yeah.

OFSHE: Then, uh, the next part is apparently you were
telling them about spending last night at Vickie’s. He
says, spent last night with Vickie, or w/Vickie. Uh, has a
sorn.

MISSKELLEY: That’s the day that they come and got me.

OFEHE: Right. Right, then it says he has spent last night

MISSKEELLEY: With Vickie

OFSHE: with Vickie -

MISSKELLEY: and her son, Erin.

OFSHE: Has a -

MISSKELLEY: son.

OFSHE: son, it must be -

MISBKELLEY: and married. [21:14]

OFSHE: And, uh, and apparently there was some digcussion
that three weeks ago you had introduced Damien to Vickie.

MISSKELLEY: Right. Uh, Vickie came up to me and asked me
do I know a guy named Damien that lives out at Lakeshore.
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I said, yeah. She said I heard a lot about him and I want
to meet him. She sszid I heard that he’s tall and black
halr, and I said, “yeah.” And one day, we, uh, me and her
left went to Lakeshore. She said, “Do you know where he
lives out at Lakeshore?” I said he don’t stay with his dad
that muck, so he’s over at Jason’s house, so we went to
Jason’'s house and, uh, Damien’s girlfriend was there, and I
asked Damien, I mean Damien, vou know, can he come outside
for a wminute, then we come outside, he, uh, we left and
went to Vickie’s house and later on I asked Vickie, I said
was that him, she =aid, no not the Damien she heard about.
So. And that’s how she met him,

OFSHE: All right. The next thing that they talk about, it
gays, I‘ll read you the note and then let’s see what you
can tell me about what led up to this, what made this note
happen. Says, deny any satanic activity. That tells me
that they must have asked you about satanic activity -
about being involved with some satanic cult group or
something like that. De you remember them asking you about
that?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) That's when
Ridge asked me did uh, told me that he seen me up there in
Turrell.

OFSHE: Hs kold you he saw you some place?
MISSKELLEY: He - yeah, He told me he seen me in Turrell
at a uh, at a cult meeting with Damien and I kept on

telling him I haven’t, cause I haven‘'t been to Turrell.

OFSHE; What - what do ycu think that he told you saw you
some place where you knew you’'d never been?

MISSKELLEY: I den‘t even know where he thought that up
from.

OFSHE: Okay. But what happened was, something like, he
said, I saw you up at Turrell at a cult meeting with

Damien. And then you must have said, no, I wasn’'t there.
Is that right?

MISSKELLEY: Right. [23:34]
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OFSHE: Did you think about anything, or did you feel any
way when he told you he saw you some place where you’d
never been? I mean how did you react to that, is really
what I'm asking,

MISSKELLEY: Well it shocked me to say he seen me somewhere
I hadn’t ever besen.

OFSEE: Did you, so you told him you hadn’t been there?
MISSKELLEY: Right. [23:58]

OFSHE: Was there any more discussion abcut that? Did he
say anything more? Did you say anything more?

MISSKELLEY: Yeah. He asked me did, uh, after he say hs
seen me down in Turrell in a cult meeting with Damien, I
kept on telling him I wasn‘'t, he gaid that uh, I ain’'t seen
you rode with Damien or nothing, you know, you could of
rode with Vickie or something. I said, no I don’t go
nowhere with Vickie, I hadn’t ever been to Turrell.

CFSHE: That means that he was telling you that Vickie was
there, too. If you - if he says maybe you rode there with
Vickie.

MISSKELLEY: I don’'t how he got that, though, you know.
OFSHE: Okay.

MISSKELLEY: I just told him I hadn’t ever been there,
which I hadn't.

OFEHE: Okay. Have you ever been to any kind of group
meeting, a cult meeting, anything like that with Vickie?

MISSKELLEY: No.
CFSHE: With Damien?
MISSKELLEY: No.
CFSHE: With anybody?

MISSKELLEY: No.
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CFSHE: Ever?
MISSKELLEY: Ever. [24:5€6]

CFSHE: Okay. Did you have any idea of - I guess I’m
trying to get a feeling for what you were thinking, or what
you were feeling when he’s telling you that you’d been some
place that you hadn’'t been. How did it make you feel? If
it made you feel any way.

MISSKELLEY: It made me angry, you know, you know, the lies
and stuff on me. You know it made me angry.

OFSHE: Did you tell him you were angry?

MISSKELLEY: No. I guess he didn’t, you kaow, see the
expregsion from me on the the way I was feeling. Kept on
telling him no, I haven’t, raised my voice up a little bit,
and uh.

QFSHE: QOkay. Now there’s another note in heres that says
‘Damien drinks blood.’ Do you know how that would have
getten in there?

MISSKELLEY: T galled and - I told Him that because that's
what I seen when Jason was fighting a - a fourteen-year-
old. And, that fourteen-year-old busted Jason’s nose and

Damien went over there, you know, put his finger on it, and
licked it.

OFSHE: TIs that the game story you told me juat - ckay. So
that’s where that one fits in?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: That’s where it comes out of, ckay. &And, is that
the only time you’‘ve ever seen Jascn do anything with blood
- I mean Damien?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

QFEHE: So he’'d walk arcund with a bottle of blood that he
was drinking out of?
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MISSKELLEY: Uh-huh, (Negatively indicating)

CFSEE: That would be pretty sktrange.

MISSKELLEY: Not that T know of.

CFSHE: Well, what kind of a guy was Damien, I mean that's
a pretty strange thing to do to go up and catch up
somebody's blood on your finger and lick it off.
MISSKELLEY: I - you know, I mean when I firat met him, you
know, he seemed pretty weird to me when I first wmet him.
And, I don't know. He guit school, pecple didn’'t like him
enough, you know, cause he acted weird and stuff.

OFSHE: So, what’d he do that was weird?

MISSKELLEY: He - he didn’t wear shoes to school, or socks.
He’d walk around barefooted.

OFSHE: Must have gotten pretty uncomfortabla in the
winter.

MISSKELLEY: I guess, I don’t lknow. He just - he
(inaudible)

OFSHE: I guess you never could have done that because you
got a wear your old bear slippers.

MISSKELLEY: I don’t hardly wear - I walk different in the
morning, I used to (inaudible).

OFSHE: What else did Jason — uh, did Damien do that was
waird?

MISSKELLEY: He - he’s got a little - uh, when I went to
his house before he had a bird, a bird head, and he’d stick
hie tongue in the bird’s head.

OFSHE: Was it a dead bird‘s head?

MISSKELLEY: Uh-uh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Okay. That’'s pretty strange.
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MISSKELLEY: Yeah, it i=,
OFSHE: £go are those the only weird things that he’d do?

MISSKELLEY: TUh-huh. (Affirmatively indicating) That I've
seen,

CFSHE: What kind of rumors were there about Jason — about
Damien?

MISSKELLEY: He's a psycho, that’s what I heard about him,
he’'s a psycho.

OFSHE: Now apparently, what happens next is they come
back, um, and get permission from your father fer ycu to
take the polvgraph.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

CFSHE: What hzppened then?

MISSKELLEY: Then thia, the guy that gave it to me, he
started explaining to me, you know, how it works.

OFSHE: What'd he tell you about it?

MISSKELLEY: He just told me that whatever you say, or
something will show me, you know that it show them if you
are right or wrong. And he put something around my arm and
stuck something en my finger and I was facing the wall and
he start asking me some questions.

OFSHE: Uh-huh, Did you tell him the truth when you
answered those guestions?

MISSKELLEY: 2All of ‘em but one.

OFSHE: Which one did ycu not tell him the truth about?
MISSKELLEY: About drugs. : [29:37]
OFSHE: Okay. You tell the truth about the othersz?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
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OFSHE: What did he tell you when the test was over?

MISSKELLEY: He told me that I was lying, cause my brain
was telling them.

QFSHE: And then what did you ds? Did you believe him,
first of all, that he caught you lying?

MISSKELLEY: No. I didn't believe him, no.

OFSHE: Did he tell you you were lying about everything or
did he tell you you were just lying about the drugs.

MISSXKELLEY: It just — he just told me that he said, uh,
you're lying. I said, ckay, I admit it, I‘ve done drugs.
He said, no, it ain‘t that, he said I knew you did drugs
before, and he said you know somebody who done it. You
lknew whe dene the killing. I teld him no I didn‘t. You
know, when you're nervous or something, it's going to come
up (inaudible) anyway, if you're nervous.

OFSHE: Wexre you nervous?

MISSKELLEY: I shake all the time, cause I cut my nerves
and my ligaments, in my hand.

OFSHE: When did you do that?

MISSKELLEY: When I was little, my brother kept on messing
with me and I - T tried to hit him and my hand went through
a window. And when I seen it - it was you know, it was all
messed up.

OFSHE: And that'’'s why the charts were all messed up.
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: But, that’s, it one thing for you hands to shake,
it’s another thing for you to be nervous. I mean, being
nervous is different than just having your hand shake.

Were you nervous? Do you know what I mean by being

nervous?

MISSKELLEY: I wasn’'t nervous when he was asking me the
gquestion, you know, I was just nervous, you know, have

005806

ADD 4260



something on my hands, and just sit atill, you know, I
start shaking,

OFSHE: Did you, at this point, before he told you that you
were lying, and they wanted you to take the polygraph test,
did you think that was geing to be any kind of a problem
for you?

MISSKELLEY: Talking that test?

QFSHE: Yes.

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: So what did you think when he told you ycu were
lying after vyou told him, that you were lying to him about
the druge but you were telling him the truth about
everything <lse?

MISSKELLEY: Well after we tock the test, that’s when he
told me that I was lying.

OFSHE: Right.

MISSKELLEY: And T told him I wasn’t. And T told him that
when T met him. Then he start raising his voice at me.

OFSHE: How much did he raise his voice at you?
MISSKELLEY: He was loud. [32:12]
OFSHE: How loud? Can you imitate it for me?

MISSKELLEY: I don‘t know if I can or not, he -

OFSHE: (lan you try?

MISSKELLEY: It's something like (inaudible) when you
holler at somebody.

QFSHE: Holler at me.

MISSKELLEY: I can’t.
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OFSHE: Come on. Show me how he was hollering at you.
That’'s really what I'm asking vou te do.

MISSKELLEY: ‘All right now, I know yeou're lying.’ That's
how he deone it,

OFSHE: GCkay. Was he doing it maybe a little more
forcefully than that, cause ycu sounded like you were
holding back. You want me to try it?

MISSKELLEY: Yeah, you try it. And I'll tell you if it’s -

CFSHE: How close is it, you tell me if it's moxre or less.
(imitating) ‘*All right now, I know you‘re lying to me.’

MISSKELLEY: That was less,.

OFSHE: That was lesa?

MISSKELLEY: That was less.

OFSHE: Did he move forward towards you and get in your
face the way I sort of began to do then? Or did he just

kind of stay back and say, ‘All right now.’

MISSKELLEY: No, he was up close to my face when he said
it. And you know, I was

(End of Side One)

COFSHE: And you were saying, and my tape recorder ran out,

that he was raising his voice at you, you didn’t like it,
and you were going to hit him, and then Mike Allen came in
and said, ‘don’'t do it.’

MISSKELLEY: He told me don’'t do it, and then I sat down.
QFSHE: So you got up.

MISSKELLEY: Yeah,

OFSHE: Tell me about it. Tell me - describe to me what
happened. Imagine that there's a television set there and

there’s a movie showing on the television set, and you're
watching it but I’‘ve got my closed, sc you’ve got to
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describe to me what'’s going on in that movie so that I can
imagine it, because I've got my eyes closed and I can’t
just ses it.

MISSKELLEY: Well, when he was hollering at me, I stood up.
And T had my fist balled up by my side, and that’s when
Mike Allen came in, told me don’t do it, and Mike Allen put
his hands on me, you know, told me to sit down, and I sit
down .,

OFSHE: Did he just yell at you once, or did he yell at you
repeatedly? .

MISSKELLEY: Just that oncs.

CFSHE: Just yelled at you that ona time.
MISSKELLEY: Told me that I was lying.

OFSHE: Even stronger than I gave -

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Moved forward, gct in your face, and then you get
up, because you’re pissed?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: Was the other detective in the room at this time?

Or how did he know that it was time for him to run and put
you down in your chair again?

MISSKELLEY: I guess he hesard - heard it. Because of the

hollering or something. Cause after that Mike Allen came

im.

OFSHE: Why did you get so mad?

MISSKELLEY: Cause he hollered at me. Told me I was a
liar.

OFSHE: Was it that he was hollering at you or he was
telling you that you were a liar, or both?-
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MISSKELLEY: Both, (inaudible) I tell something about
that I know. If I don’t know nothing, I won't - I don’t
tell ie.

CFSHE: So, what happened next? Now, you're sitting back
down in your chair. What is - somebody says something
next. Who said it, you or him?

MISSKELLEY: Said what next?

OFSHE: Somebody said something next. We’ve got you - Mike
Allen’a come in -

MISSKELLEY: He set me down.

OFSHE: What happens next?

MISSKELLEY: I sit there for a while. And then I left and
went to another room. And that's when they start asking me

the guestions.

OFSHE: Did they, when you say you left and went to another
room, did you just gst up on your own?

MISSKELLEY: No.
OFSHE: So tell me how that happened.

MISSKELLEY: Ridge and Gitchell come in and they took me to
ancother room.

OFSHE: Okay. So nmow you’'re in a different room. It's you
and Ridge and Gitchell. Describe the room to me. Tell me
where you guys were sSitting and stuff like that.

MISSKELLEY: I was sitting at a desgk, and it was kind of -
probably a little bit smaller than this room.

OFSHE: Okay. Where were they sitting? [36:35]
MISSKELLEY: On the other side of the desk.

OFSHE: Okay, so iIif you are gitting on that side of the
desk the way you are now -
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MISSKELLEY: The desgk ig eitting like this. wWell, 1‘d say
it was something like this and I was sitting right here.

OFSHE: And the two guys were -

MISSKELLEY: And the door was right there and they was
sitting over thers.

OFSHE: Okay, so the two officers were sitting side-by-side
con the other side on the other side of the desk. Tell me
how, tell me everything you can remember, step by step,
about what happened after you got into that room after you
guys sit down, who said what, each question that you can
remember, and every answer that you can remember that you
gave. How did it start?

MISSKELLEY: I couldn't remember how it started ocut.

OFSHE: Okay, tell me what you can remember about it. [37:30]
MISSKELLEY: After they saw that, uh, that test then that's
when they started asking me them questions about who done

it and stuff and I kept cn telling them I didn’t know.

OFSHE: ©Now, so what you're telling me is that they start
cff asking you who done it?

MISSKELLEY: Right.

CFSHE: Is that what happens=d?

MISSKELLEY: I told ‘em I didn’'t know who done it.

OFSHE: Okay. That’s guick. That takes about one question
and one answer. What'd they do after you told them you
didn’t know who did it?

MISSKELLEY:; Then they come in, they uh, they know I had
something to do with it, cause Vickie came up and said
something to ‘em.

OFSHE: Okay. What did you say about that?

MISSKELLEY: T tcld *em I didn‘t have nothing to do with
ix.
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OFSHE: Did you, what did you think when they told you that
Vickie had said something about you? If you thought
anything at all?

MISSKELLEY: I didn‘t think nothing at all. Cause Vickie
don’t know nothing about me.

OFSHE: All right. BSo now they tell you that they know
you're involved in because Vickie said so? What do you say
to that?

MISSKELLEY: I told ‘em I really - vou know, I didn’t know
who done, cause I wasn’t there.

OFSHE: All right. What happened next?

MISSKELLEY: That's when they start saying all kinds of
stuff, asking me questions about, you kncw -

OFSHE: Tell me about each question vou can remember., T
know no one could remember everything that happened. What,
what I'm asking you to do is tell me, take as much time as
you need,

MISSKELLEY: They, uh, they asked me what about the day it
happened. I said I was working for Ricky Dess and Josh. I
said when I got home about five, I was supposed to help my
daddy blow the porch and uh, and my dad had go to DWI
school and I went to, uh, down the street where I babysit,
and she wasn’t at home, and I was going to go te my
girlfriends, then I saw a cop car pull up, and he ask, uh,
I told them that they wasn‘t at home they went down the
street, and he took off and went down the street and then I
went down the street to spee what happened, and this weman
slapped her kid and I was standing back there while it was
going on.

OFSHE: Ia this what you told them? [40:26]
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: And what did they say about this? Or, did you tell

them more before they said anything or did they say
something at this point? In other words, how much of the
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story abcocut what happened that day did yeu tell them before
they said something to veu?

MISSKELLEY: They told me that, uh, that I ceouldn’t belisve
it, you know, saying I was there and I was.

OFSHE: Ckay, do you knew about how they reacted when you
told them what happened the afternoon after you got home
from work?

MISSKELLEY: Um, they didn’t, they didn’t believe me,
OFSHE: What did they tell vou about it? [41:20]
MISSKELLEY: Well, that morning I saw three kids by a
bridge going te work with Ricky Dees, and I told them and
that a cop, he stopped on a bridge talking to one of them,

I couldn’t see who they was cause they was too far back.

OFSHE: How did the subject of seeing those three boys that
morning come up?

MISSKELLEY: I seen three kids. I couldn't tell what they
was wearing or not cause, you know, we was too far from
them.

OFSHE: This is while you were going to work at Ricky Dees?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) That
morming,

OFSHE: Okay. Now what I‘m asking you is, what made you
tell Ridge and - what’s his name? - Gitchell - about that?
How did that get into the conversation?

MISSKELLEY: Well they wanted te know, uh, what I do that
day, and T teld them.

OFSHE: So yocu went back to that morning and you told them
what you did the whole day?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: How did they react - did they react in any way when
you told them you saw three boys that merning?
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MISSKELLEY: Then that’s when they start agking me the
question. You know, and I told them that I couldn’t tell
what they was wearing or what they looked like. And he
said well, these three boys, they went to school that day,
and they got out. I think they said (inaudible) but I was
working at Ricky Dees, and I didn’t get off until five.

OFSHE: Then what happened? What did they do next?

MISSKELLEY: So then they didn’t believe me, and they start
asking me guestions.

OFSHE: Which questipns?

MISSKELLEY: T can‘t - I can’'t remember what questions they
was asking me.

CFSHE: Tell me about anyone you can remember, or tell me
about what happened, cr tell me about what you said next,
or said me about what that conversation was like. Anything
you can remember about what hgppened in that period is very
important to me.

MISSKELLEY: Uh, well, he said he heard I was there and I
told him I was not there cause I was working at Ricky Dees.
And then, uh, Gitchell showed me a picture of cne of them
and then I started crying. Then he waited for me and then
he started asking me questions and then he drew a circle
and put three dots in the middle, then put X's around it
and said that was them and we was in the middle, he said
what’s going te get you cut is you can be with us or you
can stay in there, I said I want to get cut. If I‘m in
that circle I want to get out. And they started asking me
questions about - they told me about - about where the boys
was laying at. Then they said about - was one laying by a
tree? or waterfall? or something like that? Then I came up
with the wrong answer, and Ridge started ghaking his head,
no, you know where he was at.

CFSHE: Let’s go back for a gecond, They show you a
picture of one of the dead boys and you started to cry.

MISSKELLEY: Right.
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CFSHE: Why did you cry? Do you remembexr?

MISSKELLEY: Well, he locked cold, the way - the way the
picture looked.

OFSHE: What did the picture look like? [45:14]
MISSKELLEY: The boy’'s face was cut up.
OFSHE: So what was it about the picture that made you cry?

MISSKELLEY: Well, it was just his face was all messed up.
And that’s when I started crying. And that’s when they
started asking me the gquestions, and when I got something
wrong, they started shaking their head, no, and when they
said something, then T gaid it. They kept on asking me
guegtions.

OFSHE: 1I'll get back to that. Don‘t worry. I‘ll pick it up
and get back to it, I'm going to ask you a couple of
different guestions about some of the things that happened
right in this time period. You described drawing a circle
with you and Damien and Jason ineide the circle. What else
was gaid about that circle? I mean, what did you understand
them to be telling you when they drew that cirecle and put
you three inside it or put you inside it with Damian and
Jason?

MISSKELLEY: They said that, uh, that we was in the circle
and the cops was around us.

MISSKELLEY: And he said that that we can pull you out and
you can be with us or you can stay in that circle.

OFSHE: What was geing to happen to the people who stayed
in the circle? Did you have any idea?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)
OFSHE: Was it good or bad to be in the circle?

MISSKELLEY: Well with the cops were around you, it‘d be
bad. .
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OFSHE: And you didn’t have any, did they suggest to you
anything that could happen to pecple who were in the circle
or did you think about anything that could happen?

MISSKELLEY:; Well, I figured that, you know, if the cops
are around a whole bunch of peopls, vou know, around kbwo
people a whole bunch of cops, then it would be something
bad. And I told them I wanted out.

OFSHE: How wers vou feeling when you told them you wanted
out? Were you feeling happy? feeling sad? feeling
confident? feeling scared? feeling one way or the other?
Can you tell me about how you were feeling at that time?

MISSKELLEY: Well, if I was in a circle and they were going
to help me out, then, you know, that’d be alright.

OFSHE: Well, what would happen if they didn’t help you out
cof the circle?

MISSKELLEY: I didn't know what could go wrong next.

OrFSHE: Were you sure ycu were going to get out of that
circle?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [47:50]
OFSHE: How did you get - did you get any idea about what
you needed to do to get out of this circle? Did you figure
that one out?

MISSKELLEY: ©No, they just asked me, you could be in this
circle or you can be out - or we could pull you cut and you
can be with us. And then that‘s when I saw I'll be pulled

out.

OF8HE: 2&nd then, did they tell you how or what you’d have
to do to get pulled out?

MISSKELLEY: Uh, T couldn’'t remember. [46:17]

OFSHE: COkay. And what did they do next? After you said
you wanted te be pulled out?
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MISSKELLEY: That'’'s when they startced asking me, uh, asking
me guestions about them boye.

OFSHE: Give me gsome examples of the kind of questions they
asked you.

MISSKELLEY: (Pause) About what the boys was tied up with.
OFSHE: Did you know what the boys were tied up with?
MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

CFSHE: What did you tell them?

MISSKELLEY: A rope.

OFSHE: What did they say?

MISSKELLEY: Uh, Gitchell shock his head, No - I mean,
Ridge shook his head, no. Said it wasn't a rope.

OFSHE: What did you do next?

MISSKELLEY: I told them it was a rope. They said, no it
wasn’'t a rope.

OFSHE: What made you think it was a rope?

MISSKELLEY: That's what normally what people tie up peoplse
with a rope. So, I figursd it had to bs a rope.

OFSHE: Okay. All right. &o then you figured it had to be
a rope, and -

MISSKELLEY: Then Gitchell said the boy’s shoestrings
(inaudible). BAnd then, then I said they, that’s how they
tied them up then. They said what coleor was their
shoestrings. I don‘t know, I said, I teld you it was a
rope. That's all I knew.

OFSHE: And then what did they say? [49:51]

MISSKELLEY: Then he agked me how they was tied up, and I
told them and Ridge said, no, that ain’t how they's tied
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up. And T said, that’s how they were. They said, no they
wasn’t. S0 -

OFSHE: At that point, is that when Ridge asked you where
are the shoe strings?

MISSKELLEY: Yeah.

OFSHE: And then what you just told me ago is that then you
figured out they should be tied up with the shoestrings,
right?

MISSKELLEY: Yeah. If the shoestrings were missing.

OFSHE: Not in their shoes, anyway.

MISSKELLEY: Right.

CFSHE: 8o you put two and two together and figured out
that they must have been tied up with shoe strings.

MISSKELLEY: Shoestrings instead of rope.

OFBHE: But then Ridge asked you what color were the
shoestrings? Did you tell him what color they were?

MISSKELLEY: I didn’'t know what color they were. [50:43]

OFSHE: Did [Ridge] help you figure out what color they
were?

MISSKELLEY: No. Not that I could remember, they didn‘t
say ncthing about no coler.

OFSHE: QOkay. What other kinds of things about the boys
had been - were talked about? Sc far about the rope,

MISSKELLEY: About their clothes.

OFSHE: Okay, what about - tell me about what happened
about their clothes.

MISSKELLEY: They asked me, “where was their clothes at?”

OFSHE: And what did you say?
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MISSKELLEY: Told them that they was laying beside them.
OFSHE: And what did he say?

MISSKELLEY: He said, no.

OFSHE: And what did you say?

MISSKELLEY: I - then that's when I told, uh, that’'s where
they was at when T left.

OFEHE: Okay. Let - how did you get to the point where you
said that you were there? Because, this is the first time
that you'wve mentioned te me anything that would have put
you -

MISSKELLEY: That - That was - that‘s when, uh, [Ridge] was
saying that I was there. &nd I told him I wasn’t and he
said, yes, I was, And then he kept on sgging it on, then I
gaid fine. 1 said “okay"” I was there.

OFSHE: Okay.

MISSKELLEY: That’s how I got in there - that’s how I got in
there - in the picture.

OFSHE: How many times did vou tell Ridge you weren’'t out
there before you —-?

MISSKELLEY: A bunch. I°d say about ten or fifteen times.
OFSHE:; What in your mind - what was it that made -

[Unidentified person enters the room and says, "“This
officer needs to get something off this desk”.]

OFSHE: Sure, [52:50]

OFSHE: I want te get, uh, your description of what i1t was
like when you were telling Riggs, er, Ridge that you
weren't there and he’s telling you you were there. Can you
explain to me how that made you feel? What was going on
with you and - what was going on with you? When hs did that
Lo you?
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MISSKELLEY: You know, he just made me feel that, uh, how
could he gay I was thers and I wasn't. I wasn’t nowhere
near the place.

OFSHE: Uh-huh, (Affirmatively indicating) So you go along
maybe - ten or more times - maybe 15 times, telling him you
weren’t there, and he keeps telling you, you were there.

MISSKELLEY: Right.

OFSEE: Did you make a decision to change what vou were
saying or what? How did it happen? 211 I understand -

MISSKELLEY: Well after he kept on, and kept on, 1 figured
in my head, well, he ain’t going to stop until I say
something that - what he wants to hear, so I finally aaid
okay, I was there. Then he said who €lse was there, and I
started thinking, Damien, he likes to drink bloed, and
Jason is the kind of person that could (inaudible). So
that's when I brought them in the picture.

OFSHE: Up to that part it was that it was that cther
fellow —

MISSKELLEY: Robert Burch.

OFSHE: Burch. That’s what I was thinking, so now it
becomes Jason. What made it Jason?

MISSKELLEY: Well Jason - Jason is the type of person that
carries a knife arcund all the time. 8o, anyway, he’s the
kind of perscn who likes blood.

OF8HE: Okay. So, once you told him that you were there,
and they followed up with who else was there, you’re gonna
give them some names?

MISSKELLEY: I gave them Damien and Jason. And that’s when
they started asking me a guestion about, uh, where were the
boys laying at and all that. I told them I didn‘t know.
Then one of them said, wasn't they killed by a tree? And I
said, well, they’re going to catch me in this and I‘m going
to catch them in another one, I said, yeah, it was by a
tree.
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CFSHE: So. Explain to me what you just said.

MISSKELLEY: When he sald they was, you know, when he asked
me where they was laying by, you know, was they laving by a
tree, and you know, I didn’t know, then I said, well, they
was laying close by a Lree,

OFSHE: A minute age you said, they’'re going to catch me in
this, so you said they were laving by the tree.

MISSKELLEY: No, what I was saying, if T teld them I didn't
know where they was at then they was going to egg it cn,
egg it on. And when they say something, then I was going
to say whatever about where they was at.

OFSHE: 8o you just, what you’re telling me, T think, is
that you figured out that you better take whatever lead
they give you.

MISSKELLEY: Well, they - well they know where the boys was
laying down there, I guess, so I said what they said.
That’e how it went all the way through. When they asked me
a gquestion 1'd say what they said.

OFSHE: When you do that, they have tc make it clear to you
what answer they wanted you to give?

MISSKELLEY: Right. [56:35]

OFSHE: Did you ever have any trouble figuring out what
answer they wanted you to give, as this was going on?

MISSKELLEY: Yeah, cause when I - when 1 got something
wreong, tha — you know, I - when I got something wrong and
they didn't like the way I gave the answexr, then they’ll
bring up another kind of answer. So it was kinda hard to
figure out, you know, which ore to put.

OFSHE: Were there times when you guessed wrong and they
made you -

MISSKELLEY: 1 had te start all over.

OFSHE: All the way ovexr?
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MISSKELLEY: Qver. They'd ask me —
CFSHE: Give me an example of one you got wrong,
MISSKELLEY: All of them.

OFSHE: All of them? Okay. What other things came up,
let’s do it that way.

MISSKELLEY: Uh, they said how deep was the water, was it
uh, knee deep, about a foot deecp, or a foot and a half? I
didn’t know it, so I just guessed. And then Ridge shook
his head when I guessed.

OFSHE: Would Ridge always shake his head and let you know
when you got something right.

MISSKELLEY: Well, the way he wanted to hear it.
OFSHE: Well, yeah, right. Right from his point of view.

MISSKELLEY: Well I didn’t look at him I always had my head
down when I was talking and then I just seen him lock at a
glance and he go - like that,

OFSHE: Seo you could catch that in the corner of your eye?
MISSKELLEY: Right.

OFSHE: So it made it pretty easy for you then? [Uh-huh.]
And then - and then after that I - T was sitting in a room
by myself - and - I hadn’t had nothing to eat for a long
time, and then the next morning after I went - after they
put me up the next morning Ridge asked me a question and he
said, uh, I just got to talk to your daddy and your daddy
said if we’'d get on to you, then you’'d tell us the triuth.
That's after I (inaudible). 2And I said okay, I'll tell you
the truth. I said I was working at Rickey Dees and that’s
when Ridge said, Huh-uh, he said I want to make sure you
get the lethal injection.

OFSHE: Okay, that was the next day, though?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
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OFSHE: 2All right, I'm going to put that, in my own mind,
I‘m going to put that in order at the next day. And we’'re
going to geo back to the day we’'re still talking about, and
-. So far we‘ve talked zbout the rope, we’'ve talked about
where the boys bodies were, about where their clothes was,
is there anything else that came up te this part of the
guessing game that you can think of?

MISSKELLEY: Um — um - I can’'t remember.

OFSHE: Okay. Going back to Greg’s nctes, all the ncotes
have are polygraph where it includes you're lying your ass
off, and then the little ncte says, meering Gary Gitchell,
and then there’s ncthing about anything what you just told
me about. Nothing about the rope or any - or the clothes,
or the -

MISSKELLEY: That was uh, the next day is when they come
up, you know, what they were tied up with, I didn’t say
nothing about it when they was questioning, they, uh, they
asked me the next day what was they tied up with.

OFSHE: Okay. So that stuff about the rope didn’t come off

-7
MISSKELLEY: till the next day,

OFSHE: - till the next day. Well, what I‘m trying to find
about out right now is stuff that came out after they put
you into the room, and then something happens, and you told
me about the circle and inside the eircle and outsgide the
circle and you wanted to be cutside the cirecle, and then
after that they start - what you described to be fully
start asking a lot of questions about the boys and what
happened. But then according to these notes, the next
thing that he writes about - see what we're talking about
ias a period of time that he doesn't write about. It’'s
migsing from his report, and I don’t know why, but it’'s
just kind of missing from his report. But the next thing
that he writes about is that you said you received a call
from -

MIESKELLEY: Jason.
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QOFSHE: - Jascn the night before the murders. 8o there -
see what I’'m interested in at this moment is what happened
between the time you went inte the room with them and you
sat down at this desk, and the next thing that he tells us

(side 2)

OFSHE: The next thing that he tells us about is when you
Bay you've received a call from Jason the night before the
murders. So there‘s something missing. All this - there's
nothing in his report about the circle, there’s nothing in
his report about your saying that you weren't there, you
weren’t there, you weren’t there, and then finally saying
that you were there. There’s nothing about the clothing or
any other kind of description of what happened when those
little boys were killed - nothing about that in this
report. B8So that’'s the - that’s the kind of things -

MISSKELLEY: That'’'s what I couldn't understand so that’'s
what they asked me.

OFSHE: Well, I understand that, but you have tc sort of
understand that they haven’t told us about everything about
everything that happened te you that day. And what I‘'m
going to try to do is to find out everything that happened
that day. Sco if you can think of - now do you remember
when you - see from this point on from the point of which
he writes that you received a call from Jason the night
before the murders, then we've got more notes from him.
They may not be complete, but at least he starts telling
the story again. 8So I want to know about anything else you
can remember that happened before you start telling him
about getting a phone call from Jason the night before thes
murders. Do you remember doing that? Telling him that you
had -

MISSKELLEY: About the phone call? [1:35]
OFSHE: Yeah.

MISSKELLEY: Yeah, I remember that.

OFSHE: Okay, and do you (inaudible) had to happened before

that. Later it gets - how did you get into telling him
about a phone call? Do you remember how that came about?

= 005824

I
-1

ADD 4278



MISSKELLEY: I don’'t remember that. T'm - I -
OFSHE: Tell me what you do remember.

MISSKELLEY: I - well, I - I remember how I got the phone
call, T told him that after - after T told him that what
they wanted to hear or probably wanted tc hear, I told him
I lefit and went home and I told him that, uh, Jason called
me.

OFSHE: Yeah, but that’s later. See what - thia phone call
- here‘s what happened next tec his notes. Next he atarts
writing notes about, um, you’re telling him that you got a
phone call from Jason the night before the murders, and
that supposedly Jason teld you that Damien and he were
going out to get some beys and hurt them, and you received
a, a call from Jasen, and Damien in the background and they
wanted you to go with them, that they said that they had
planned something, and that you heard Damien say that Jason
ought to tell that they were going to get some girls or
something, and that you said you knew what they were going
to do.

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: ©Now, this is what’s in their notes. Qkay, I'm

reading the notes to you accurately. 8o a big part, and

once this beging, what this is about isg - do you remember

telling them about getting a phone call the night before?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: ©No? You never told them anything abeout it?

MISSKELLEY: Told them about the phone call after.

OFSHE: I realize - I know - there‘s about - there are at

least two phone calls that, that happened. There's thig

phone c¢all -

MISSKELLEY: 1 said one phone call. [3:55]

OFSHE: You never said that there were two phone zallg?

MISSKELLEY: Huh-uh., (Negatively indicating) I said one.
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OFSHE: Flat out never said that there were twe phone
calls.

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) I said one.

OFSHE: Okay. I understand, When I ask you something like
that- I'm just going to put the second tape on - something
like that, and go back over it, it‘s not because I don't
believe you, it’s only because I want to make absolutely
sure that I'm getting correctly what you‘re telling me.

And when I am hearing you tell me now, is that you only
ever told them about one phone call -

MISSKELLEY: That’s what - I told them one.

OFSHE: Okay. And that, and I like that that one phane
call that you remember telling them about is the phone call
the night of the murders, not the day before the murders.

MISSKELLEY: Huh-uh, (Negatively indicating) The night,

OFSHE: Okay. Think about this for a gecond, is it
possible that you could be wrong zbout that? Is it
possible that you could have, as the notes say, told them
about this and you just don’t remember right now, or, are
you sure that you only told them about ons phone call? You
tell me.

MISSKELLEY: I told them one.

OFSHE: Okay.

MISSKELLEY: Cause, you know. I seen Jason at the skating
rink a lot, And I - I ain’t supposed to go to Lakeshore
but I go anyway, vou know. Plus, but he don’t know my
phona number.

OFSHE: oOkay. But you did tell them about one phone call
that, that given that you told them, happened the night

after the murders.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [5:57]
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CFSEE: Okay. But they say here that you say that this
didn’'t happen, that it didn’t happen. This is what they
say - they say one, that you told them you received a call
from Jason the night before the murders. Two, that you got
a phone call, Jason told you that he and Damien were geoing
to go out and get some boys and hurt them. Three, that you
received a - in that call from Jason, Damien was in the
background, and Damien wanted you to go with them, and that
they said they had planned something, and you heard Damien
say that Jason ought to tell you that they were going to
get some girls or something and that you knew what they
were really going to do. And then - you say that - they
say that Jessie began to say something, and then he said is
he doesn‘t want anything to de with it. And then the next
thing that they say got talked about is Jessie stated that
he saw pictures of the boys killed during a meeting and by
that they mean a meeting of the cult.

MISSKELLEY: (inaudible)
OFSHE: All right. Do you remember any time - any time -
MISSKELLEY: of what was (inaudible)?

OFSHE: - yeah, when you told them about getting a phone
call the night before, that in the phone call the night
before you heard Damien’s voice in the background, that in
that phone call the night before he teld you they were
going to go out and get some boys and hurt them, or
anything like that? What do you think?

MISSKELLEY: I didn"t — what they just said, you know, I
didn’t know nothing about Jason or Damien going out, you
know, hurt some boys.

CFSHE: Okay. I realize that you - Go on. Go on,
MISSKELLEY: You know, when I told them that I didn’t want
no part of it, I was talking about girls, I didn‘t know
nothing about the boy, I was thinking girls, causs - I
don’t mess with little girls, you know, you love somebody.
So, that’s what I mean. But, Damien, the boys, I mean -

OFSHE: But now it sounds like now you're reﬁémbéring
something about a conversation about some phene call the
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night before. Because you just said Damien with the girls,
and Damien with the boys, and you -

MISSKELLEY: I meant the girls.

OF8HE: Right. 8o I mean, though, you had some
conversation with them, with the police, about a phone wall
from Damien and Jason the night before, is that right?
MISSKELLEY: Ummm. Did they - did they was two -
(Inaudible) I remember now, there was — what I said was two
phone calls. They, uh, they asked me - I asked him what
were they going to do, you know what are ya‘ll going to do
thie weekend?

OFSHE: Okay, when did that happen? When did you tell them
that that happened? This phone call we’re now talking.

MISSKELLEY: It was the first ome.

OFSHE: The first one?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: When did the first phone supposedly happen?
MISSKELLEY: Well - befcre the fifth.

OFSHE: Before some time - was it the day before the 5™ or
sometime before the fifth?

MISSKELLEY: Some time bkefore the Lifth.

OFSHE: Ahhh. Qkay. Tell me about that phone call.
MISSKELLEY: Near as I can remember is, uh, I had uh, they
called me and we was talking and I gaid what are ya’ll
doing do this weekend? And they said they was going te go
out. And what I understand that they meant something else,
and what I meant was something else.

OFSHE: Well, if you, when vou actually have - I mean this

is a phone call that you actually had with Jason, is that
right?
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MISSKELLEY: I - T didn't have a phone call with Jason.
That‘s what I told them.

OFSHE: Although, you told them sometime before the fifth -

MISSKELLEY: I had - I got a phone call from Jason. Jason
really don’t know my phone number.

OFSHE: Qkay, but when you told them -

MISSKELLEY: - right.
CFSHE: - and that in his phone - the suppesed phone call -
MISSKELLEY: - right. [10:52]

OFSHE: what did you tell them happened in the supposed
phone call?

MISSKELLEY: That I heard, uh, Damien in the background and
he uh, I heard Damien say, uh, tell Jessie about what ws're
going to de. And Jason told me.

CFSHE: What did Jason supposedly tell you?

MISSKELLEY: Told me that they was going to go out and hurt
some people.

OFSHE: This is what you told the police. [11:13]
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) Hurt some
people, And he asked, that’s when I said ckay. But I - T
didn’t know, you know, who they were going to be, you know
when I =aid okay.

OFSHE: Why did you tell them - the police - why did you
make up this phene call? Cause you just told me a minute

ago that this phone call didn’t happen. Is that eorrect?

MISSKELLEY: -- till you start reading it to freshen up my
memory again.

OFSHE: I understand that.

MISEKELLEY: That - that - that -
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OFSHE: We agreed that this is a phone call that really did
not happen, is that correct?

MISSKELLEY: It did not happen. [11:59]

OFSHE: Okay. Now I‘m asking, why did you tell the police
that it happened? What led up to, what caused you, what
made you tell the peolice about this phone call? Can you
remember?

MISSKELLEY: I can't remember.

OFSHE: Okay. That’s fine, if you can’'t remember, you
can't remember. You know, the next thing that is in here,
and they seem to think this is real important, is Jessie
stated that he saw pictures of the boys killed during a
meeting., Let‘s take that in two parts. Did you ever tell
that you had seen pictures of the boys who were killed?

MISSKELLEY: I told them T seen pictures of them, but T -
OFSHE: Had you gotten newspapers with photographs?
MISSKELLEY: I hadn’t ever seen the boys period.

OFSHE: Right. [13:09]
MISSKELLEY: And I - I told them that I"d seen them but
they's on uh, on scme little bikes around some houses, I
hadn't ever seen them before.

OFSHE: Okay, but he was talking about pictures of the boys
during a meeting. Do you remember telling them about going
to cult meetings?

MISSKELLEY: That's — that’s when I - after Ridge esaid he
done seen me, you know, that he seen me at scme cult
meetings, and after he kept on and kept on, then I finally
said “Okay, I was at a cult meeting.” And I told him that,
uh, I'd seen pictures of them.

OFSHE: How did seeing picture come up? Do you remember
that?
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MISSKELLEY: EHuh-uh. (Negatively indicating) I had just
said seen pictures. I zin’t never ssen the boys. Not even
on TV, I ain't never seen them.

OFSHE: Do you remember if anybody suggested to you that
you had seen pictures of them or maybe that was something
that you made up.

MISSKELLEY: That was something I made up. [14;18]
OFSHE: Okay. Naw, the next part has te deo with your
telling them about the satanic cult. Do you remember what
yvou teld them about that?

MISSKELLEY: TI teld them that, uh, we go out, kill doge,
and sat ‘em.

OFSHE: Do you?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)I don’t even
eat chicken.

OFSHE: Uh, were they resal interested in this cult stuff?
MISSKELLEY: (inaudible)

OF8HE: The two cops, Gitchell and Ridge?

MISSKELLEY: They must have been. You know.

OFSHE: Well, did vou just sort of tell them this stuff or
did they ask you guesticns and then you agreed, and, and
told them a bit more about them than they brought up - I
want to get a feeling for that.

MISSKELLEY: Well after Ridge say that, uh, you know he
seen Damien and Jasen,; and he seen me and Damien at a cult
meeting, and after they kept on egging it on, then that’s
when I told them about, I been at a cult meeting with
Damien.

OFSHE: Did he ask you where thase meetings happen?

MISSKELLEY: Yeah, and I told him, uh, out iﬁ some woods.,
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OFS8HE: Because if T were a cop and somebody’s telling me
about this kind of stuff, first - my first guestion would
be exactly where that this happened.

MISSKELLEY: That's what they asked me, and I told them ocut
by some woods.

OFSHE: Which woods?
MISSKELLEY: Those woods out theres by Lakeshore.

OFSHE: Well, did he ask you about the specific woods where
it happened? I mean the particular place where -

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [16:29]

OFEHE: And did you make up a particular place or did you
sort of shine him cn by telling him vague places? Which
did you do?

MISSKELLEY: T just made up a place about where it would be
at. You know, by the bridge. Cause the woods is - is far
from the bridge. And that's what I said, where it’s akb, I
said woods.

OFSHE: Do you know where he got the idea about killing
animals and eating parts of animals and stuff like that?

MISSKELLEY: Um, I made that up about killing animals and
eating them. You know, Damien is probably the type of
person, after what I said he’s the type person, you know,
kill animals or stick his tongue in a bird‘s mouth, he‘d
probably do the same thing to a dog, I don’t know.

OFSHE: Where did you get the idea that that's what happens
with these kinds of meetings?

MISSKELLEY: I didn‘t know. [17:39]

OFSHE: I know you didn’t know, but where did you get the
idea that that’s, I mean scmebody asks you what happens at
a baseball game, ycu can tell them pretty much what happens
at a baseball game, because mavbe you’ve seen bageball
games, or whatever. Somebody asks you what happens in, uh,
Star Trek - do you ever watch Start Trek?
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MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: Do you ever watch uh - well, tell me about socme TV
geries that you watch, which one do you watch?

MISSKELLEY: Watch different types. A leot of ‘em. Uh,
Video Nora, and sometime HBO - Cinemax.

CFSHE; If somebody asks you abcut what it’s like in New
York City - you ever been to New York City?

MISSKELLEY: Huh-uh. Neggg

OFSHE: Could you make up a story about what it’s like in
New York City?

MISSKELLEY: Yeah, I could make one up. [18:47]

OFSHE: Okay, because you’ve seen movies about, and heard
about, and saw it. Okay. What I‘m asking vou abocut is, how
did you know to make-up of stuff about killing animals and

MISSKELLEY: Well, I figure, you know, a cult it's got to
be some, go with something like Satan - the devil., So I
figured, you know, and killing animals was a part of one.

OFSHE: What makes you think that killing animals would be
part of one?

MISSKELLEY: That'’s the only thing I could figure out.

OFSHE: Okay. So then there’s this talk about the deal
with the cops and what happened while you was in jail and
(Inaudible) and so on. What is the business - it says
here, a friend of Jason’s with a (inaudible) briefcase.
There’s gomebody named Tim with a long eceat. In the
briefcase there’s a couple of guns. Do you remember
telling them about this?

MISSKELLEY: They brought up the brisfcase. They asked me,
uh, whers’s his briefcase at? And I didn't know what
they's talking about then I started thinking, well, I
don’t know where Damien, they said where’s Damien’s
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briefcase, and I didn’t understand Damien hHad a briefcase
at all. And I said I - I guess it‘s at home. I don‘t know
where it's at. And I said, uh, that uh, I just made up the
name for Jason’'s friend, Tim, you know. I said, but he’d
bring it to one of the cult meeting with the gun and stuff.

CFEHE: Okay. Did they ask you anything about a white van?
MISSKELLEY: A what?

CFSHE: A white van. [21:06]
MISSKELLEY: White van?

OFSHE: Yeah.

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: Okay. Well, the next thing that comes up is they
said that you say that Damien drives a red car, that’s
owned by his father. Do you remember talking about Damien
and a car?

MISSKELLEY: Damien drives a car when his dad’'s in the car
with him. Cause when I first met Damien’'s dad, his dad
used to drive a long car, and a while back he got, I guess
he Eraded his car for a new cne, cause I'wve seen Damien
drive one, drive a new cone.

OFSHE: Alcne or -

MISSKELLEY: No, with his dad. Causs I don't think
Damien’s get his license.

OFSHE: Well, there’'s more talk here about the briefcase,
where you tell them that in the brief case there are a
couple of guns and drugs, marijwana and cocaine. Do you
remember telling them about that?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) I ain’t
never did cocaine or anything.

OFSHE: Well it didn’t say maybe you did, it just eays they
carry a briefcase. .

47 005834

ADD 4288



MISSKELLEY: No, T told them there - in the briefcase there
wag guns, marijuana and pictures. That’s all I said. T
didn’t see anybody with no cocaine.

OFSHE: COkay. Do you remember what vou teld them about -
what were in the pictures?

MISSKELLEY: A bicycle - three boys on a bicycle, red
bicycle and, uh, they was riding by some housses.

OFSHEE: What made you say that? I mean why did you pick
that as opposed to four boys on a scooter?

MISSKELLEY: Well T - I've seen - I‘ve seen on TV the boys
bicycles. And that's where I got red frem, and four
houses, I mean not four houses but the white hecuges, mainly
well - most people’s houses are white, so that’s why I said
white. It just popped up in my head - you know just -
that's what I mainly teld them.

CFSHE: Well the next thing is that there's a note about in
here, about Damien going to West Memphis to watch these
boys, to watch the boys in the woods when they were killed.
Do you remember telling them about that?

MISSKELLEY: Yep, it just - it popped - it just popped up
in my head that - cause Damien he don’t stay in one place
long, he always walk arcund, he always go to West Memphis.
It just popped up in my head that he’ll go to West Memphis
and - you know, they told - uh, Ridge told me they had a
club house and I figured Damien would go by their club
house and just sit there and watch them.

OFSHE: Did Ridge want you to tell him about Damien and
these boys or were you just making this up on your own?

MISSKELLEY: Well, Damien, he goes to West Memphis a lot.
OFB8HE: Okay.

MISSKELLEY: And he walks around. [Okay.] But, you know,
watching the boys and stuff, I made that up, cause I didn't

know they had a club house until [Ridge] - ‘til [Ridge]
told me. .
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OFSHE: Do you remember how it came about that Ridge told
you about the club house, what part of the conversation
that was involved in?

MISSKELLEY: He said it had tc be somebody that'd know
where the club house was, cause he it was by that club
house,

OFSHE: So then you put Damien by the club house, is that
what happened next?

MISSKELLEY: Huh-uh.

OFSHE: Well, when Ridge said it had to be somebody who
knew about the clubhouses -

MISSKELLEY: Then I say Damien because he - he walks arcund
a lot in West Memphis.

OFSHE: Did you know anyone making this stuff up about
Damien, or did you think that it might true?

MISSKELLEY: Well I - I know it’s true that he walks around
in West Memphis a lot.

OFSHE: Right, but walking arcund in West Memphis and going
te watch the three little boys whe were killed are two very
different things.

MISSKELLEY: Right. T made that up where he'll go and
watch the boys.

OFSHE: Why did you make up that particular thing up?

[ (Another person enters the room, and asks to it in the
room. Ofshe says: If you want to sit in here, it’s fine,
I don’t think it’d be a problem, unless it’s a problem for
Jesgsie.)]

OFSHE: So, you were asking about, or you’re talking about
Ridge telling you that the boys had a club house in the

woods, and you knew that Damien would ge to West Memphis
and walk around.

MISSKELLEY: Right,
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OFSHE: And that you put Damien going and walking around
the club house.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [27:18]

OFSHE: And what I was asking was why did you connect
Damien up with the clubhouse? What made you do that? Why
didn‘t you say it was, Dan Stidham used to go over and walk
arcund -

MISSKELLEY: It just popped in my head because, you know
he’s always walking around, he's never in any place a lot -
a long time. He's always walking around, and that’s -
that's when I - it popped up in my head and that’s when I
say, uh, Damien go to the club house,

OFS8HE: Do you think that [Ridge] wanted you to say Damien
knew about the club house or Damien went to the clubhouse?

Ox Damisn was -

MISSKELLEY: Well, from what I know he used to know a lot
about Damien.

OFSHE: Why do you sy that?
MISSKELLEY: Well he said - he uh, he said Damien and Jason
had sex, he seen me and Damien, he - talk at a club

meeting, and

OFSHE: And you knew you'd never been tao Turrell toc a cult
meeting?

MISSKELIEY: Right. 8o he - he must have known more srcuff
about Damien than I do.

OFSHE: Well, you've never been te Turrell.
MISSKELLEY: Right.

OFSHE: So, did that mean that [Ridge] was right and you
were wrong, or [Ridge] was mistaken, or [Ridge] was lying.

Which was true - ought to be one of those three?

MISSKELLEY: Well he was lying about me going to Turrell.
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OFSHE: Did you know he was lving, or -

MISSKELLEY: I didn’'t know whether he was lying or not.
After he told me that he seen me then I know that he lied,
cause I hadn’t never been tec Turrell.

OFSHE: Do you ever think that Ridge could have made a
mistake and not been lying?

MISSKELLEY: No.
OFSHE: You just knew he was lying.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) When he
seen me somewhere that I hadn’t never been.

OFSHE: But why didn’t you just tell [Ridge] to take a hike
at that peint and just get up and walk out?

MISSKELLEY: Because.
CFSEE: Why?

MISSKELLEY: Cause I can’'t - cause you can’t walk up in the
police station and walk out.

OF8HE: What makes vou think that?

MISSKELLEY: You just - you just can’t - leave a police
station.

OFSHE: Ckay. Getting back te - what I'm trying to get at
is you talked earlier about the circle and inside the
circle and outside the circle, and how they had seen Damien
and Jason do this, that and so on, and talking about
involvement with the boys, so this whole business about
Damien going over to West Memphis and watching the boys, is
geuff they - it's all part of the story that’s been
developing. Don't you see what I mean?

MISSKELLEY: Uh-huh, (Affirmatively indicating) [30:02]
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OFSHE: Is it fair to say that you knew what was supposed
to be in the story? That you all had an understanding of
what was supposed to be in the story?

MISSKELLEY: Uh, what do you mean by that?

OFSHE: Well, for example, [Ridge] says, cause you just
told me, [Ridge] says that you all killed the boys, or how
he said it, knew they had a clubhouse in the woods, and so
he’s kind of inviting you to say something about the
clubheouse in the wcods and so on. Now you could have said
that, uh, Robert Burch used tc go over to West Memphig and
he probably hung out in the woods and watched the boys.
You could have said that.

MISSKELLEY: Right.
OFSHE: But you said -
MISSKELLEY: - Damien.

OFSHE ; Damien. How did you know it was supposed to be
Damien? You understand what I mean?

MISSKELLEY: Yeah. I didn’t know, you know, if it was
Damien or not, cause, you know, it's like I said about
Robert Burch, he's always with his friends. They'ze always
riding around, and Damien and Jason’s always walking
around, and that’s what I said, that’s all, you know. 1
figured it had to be Damien.

OFSHE: You said something like - that Damien has been to
West Memphis watching the boye in the woods where they were
killed.

MISSKELLEY: I made that up. [31:43]
OFSHE: Okay. But you did say it?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: Okay. Do you remember how [Ridge]l reacted,
responded, to your saying that? :

MISSKELLEY: Um - I don't rs=member.
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OFSHE: I'm trying to get an idea of whether [Ridge] liked
what you were saying or didn’t like what you were saying.
What would [Ridge] do when he didn’t like what you were
saying?

MISSKELLEY: Then - I had - then I'd start over till he -
say something that he did like, you know, to put it in that
description.

OFSHE: description, Okay. Well, did you tell - uh,
according to these notes you told [Ridge] that, uh, Damien

hangs out at the skating rink to find boys,

MISSKELLEY: (Inaudible) Lately he’s been going to the
skating rink a lot.

CFS8HE: But did you tell him he hung out at the skating
rink to find little boys?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) I told him
that he comes around the skating rink a lot.

OFSHE: But the note says that Damlen - and T'1l just read
the note, states that Damien hangs cut at the skating rink
to find boys. That’s exactly what it says right here.
MISSKELLEY: He's alwaya looking at boys while he’s at the
skating rimk, but - I don’t know whers they’re getting that
at to find them, but he's always looking at them. And when
he walks by them, he always look at them. Kind of skrange.
OFSHE: Did you tell [Ridge] that?

MISSKELLEY: What?

OFSHE: That he always lcoks at every boy that walks by
him?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: Do you have a reason to think Damien does thlngs
with little boys? Any concrete reason?
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MISSKELLEY: Um, nc. Not - neot after what he told me about
Damien and Jason, from what he said.

OFSHE: What did he say? (34:08]

MISSKELLEY: [Ridge.] He sazid that he seen Damien and Jason
doing it.

OFSHE: Did you believe that [Ridge] was telling you the
truth when he said he saw Damien and Jason together?

MISSKELLEY: I didn’'t know if he was or ncot, cause from
what I know Jason and Damien I hadn’'t never seen it.

OFSHE: But you knew he wasn‘t telling yvou the truth about
your being in Turrell?

MISSKELLEY: O©Oh, I know he wasn’t telling the truth zbout
that. [34:32]

OFSHE: Now, I‘m just - I'm asking you, did you ever think
about a possibility that maybe he was not telling you the
truth about seeing Damien and Jason together?

MISSKELLEY: ©No. I never thought about that.
OFSHE: Umm. Well the next note is, that vou den’t know

who has the briefcase now. Do you remember talking more
about the brief case?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: The next note is, that you say that Damien has been
watching the boys for a long time. Did you remember
telling him that?

MISSKELLEY: I den’t remember telling him that, that he’'s
been watching them, you know I said he’'d been watching them

for a while but I didn’t say a long time.

OFSHE: But you told him that Damien had been watching the
boys for a while?

MISSKELLEY: Uh-~huh, that’'s what I told him. Cause at -
when I told that at a cult meeting in the briefcase was
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pictures of some boye I made it up. Then I - then I
figured well, Damien would have to be watching them.

OFSHE: Okay. How come the cult meetings happened on
Wednesdays? I8 there any special reason why it was
Wednesdays?

MISSKELLEY: No. Wednesday is just another day tec me.

OFSHE: OCkay. Now, let me just go back and make absolutely
sure everything - what you've been telling me, is that
everything that you said about cult meetings is just
aomething you made up. It wasn’'t true then and it isn’t
true now. Is that correct?

MISSKELLEY: Right. I dom’t - T don’t know what happens at
a cult meeting, you know, I just, I know it's got to be
something to do with the devil, and I just made it up -
about like what would happen at them, so I didn‘t know, I
just make them up.

OFSHE: Well, apparently, the next thing that happens is
that [Ridge] got you to give him a list of pesople who
attended cult mesetings.

MISSKELLEY: I said, me, Damien, Jason, Kent, Dominique,
and Tiffany.

(seems to be a short blank space in tape)
OFSHE: - Christina Jomes,

MISSKELLEY: 8he lives in Memphis. And Christie Jones, she
works all time.

CFSHE: Now, the next part is, there will be 8 or 9 people
and we will have an orgy afterwards.

MISSKELLEY: That's what I told him. [38:01]
OFSHE: Sounds like fun,
MISSKELLEY: Um - I don’t know. I hadn’'t ever tried it.

OF8HE: Well, why did you tell him that.
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MISSKELLEY: I just - I figured about how many would be at
& cult meeting then, you know, then I figured out about how
many will be at a cult meeting, and so that worked out
afterwards. It just popped up in my head. That’s when I
told him.

OFSHE: When all this was going on, what did you think you
would acceomplish by going along and telling them what they
wanted to hear? What did you think was going to happen?

MISSKELLEY: I didn’t think nothing would happen because -
they - you know, they dene lied to me, so, why can't I lie
to them?

OFSHE: Okay. Did you think that you were getting yourself
into any kind of trouble by trying this stuff?

MISSKELLEY: I didn’t know if I was getting in trouble or

not:.

OFSHE: Then, tell me again, why did you do it? [39:23]
MISSKELLEY: Cause, uh, they kept on hollering at me,
saying I was there and I wasn’t. And that’s when I started
saying that.

OFSHE: Okay. I can understand that. Now, the next thing
that they record in these notes is that, uh, Jason and
Damien are having sex with each other. Did you tell them
that?

MISSKELLEY: Yeah, cause - after they told me that uh,
[Ridge told me that he'd seen Damien and Jason have sex
together, then that's when I told him that I seen ‘em.
OFSHE: So you just went with the flow. [40:19]
MISSKELLEY: Right.

OFSHE: 7You know, it’s really kind of funny that these cops
just tock everything that you told them that they wanted to

hear and just treated it like it was real.

MISSKELLEY: Right.
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OFSHE: Did you ever have at any point think about how
silly they were being just, you know, they’'d tell you
something and you’'d tell them what they wanted to hear and
they’d shake their heads and you’d just sort of do it? Did
you ever think about that while it was going on?
MISSKELLEY: No.

OFSHE: Fow were you feeling when it was going on? Were you
- put it this way - how are you feeling right now?

MISSKELLEY: Miserable?

OFBHE: Right now? Am I making you feel miserable?
MISSKELLEY: No, you ain't. But being in hers.

OFSHE: ©Oh, that I understand. This is no fun.

MISSKELLEY: You didn’'t make me feel miserable.

OFSHE: Okay. So how would you describe how I'm making you
feel now? If someone said to you, you've met with this
guy, and how did he make you feel when ycu were in a
meeting with him, what would you tell him?

MISSKELLEY: That it’s uncomfertable.

OFSHE: Okay, why dc I make you fesl uncomfortable?

MISSKELLEY: Cause, I don’'t kmow you. I don‘t know how you
are, and I just met you.

OFSHE: Okay. Did I do anything so far in our meeting to,
to be unpleasant to you? To make you feel uncomfortable, or
ig it just because we don’t know each other?

MISSKELLEY: Causge I don’t know you.

OFSHE: Okay. How would you describe how you were feeling
during the meeting with [Ridge] and Gitchell?

MISSKELLEY: The sames way.
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OFSHE: Compared to how we’re doing right now?
MISSKELLEY: They hollered at me, you didn’t. And you
didn’t say that you seen me somewhere and I haven’t never

besen thars.

OFSHE: Did you feel scared in any way when you were with
them or did you just feel uncomfortable?

MISSKELLEY: No, I was scared cause I - I - I don’'t like
being around cops, because, you know, they lied and sent my
dad up the river and so, they was going to lie and try to
send me up the river like they did my dad.

CFSHE: Okay. The next thing that's happens in the notes
is, it says that you had had meetings, cult meetings I
guess, in Robin Hood Wocds before. 1Is that true?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) I hadn’t never
been there.

OFSHE; Okay. And then it says Jascn has a folding knife.
Does he have a folding knife?

MISSKELLEY: Uh-huh, (Affirmatively indicating)
OFSHE: And you told them that?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: Cause he has one?

MISSKELLEY: Yeah.

OFSHE: Qkay. Uh, doea Damien have a knife?
MISSKELLEY: Not that I know of he don't.

OFSHE: And the next thing you apparsntly told them: Jason
always carries a knife.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) He’s always
carrying a knife, wherever he goes.
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CFSHE: CQkay. Now let’s sort of change subjects and the
next note says that Jessie is not sure of the times of
phone calls. There are three phone calls the day before,
the morning of the murder, and after dark.

MISSKELLEY: I remember telling them that.
OFSHE: You remember telling them that?

MISSKELLEY: Yeah. I said two. Like I said, no three, I
said two. [Okay.] The night before, you know, what they -
when they called me and to ask when were they going te get
with them before the murder happened. And then I got
ancther one after it happened. That’s the only two I
remember of.

OFSHE: Could the one where they say is the day before, the
one that was some time before that? Because we talked a
little bit before the - one that happened some time before
that you told them about, wasn’t the day before but it was
before. Did you tell them that there was one in the
morning of the murder and then ome after dark?

MIESKELLEY: One in the morning?

OFSHE: Yes. Did you tell them that? [45:12]
MISSKELLEY: Yeah. Cause I told them that morning before I
was going to work for Ricky Dees. I remember now, I
remember there was three now, cause I told them I was -
they asked me what was I going to do today and I told them
I had to go to work. 2And uh, I got another one after I got
home from work and they asked me what was I going to do
that weekend. And I told them I didn‘t know. They asked
me did I want to go with them? And I said, you know, sure.
And the next one I got was at night, after it happened.

OFSHE: Uh-huh. So the cne you just told me about was the
cne a couple of days before?

MISSKELLEY: Right.
OFSHE: Then the morning and then ths nicht,

MISSKELLEY: Right. [26:14]
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OFSHE: Ckay. And there is some business here zbout the
phone call after dark - the one the night that the murders
happened. Again, supposedly - did you tell them that you
could hear Damien in the background?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: What did you tell them about what happened in that
phone czll?

MISSKELLEY: About, I told that uh, Damien was telling Jascn
to tell me that about what they was geoing to do.

OFSHE: Uh-huh, and there’s a note in here about what if
somebody saw us? Do you remember telling them about that?

MISSKXELLEY: (nc audible response)

CFSHE: Then there’'s more - the next that happens is more
stuff about killing animals as part of the ritual and
somebody eats the meat, then he‘s part of the group, did
you tell them about that?

MISSKELLEY: Yeazah.
OFSHE: That's cute, [47:40]
MISSKELLEY: Uh-huh. (Negatively indicating) It‘s nasty.

OFSHE: It's nasty all right. What happened, we jumped from
the phone calls from Jascn to killing animals being part of
the ritual, did you just go from one thing to the other or
did they ask you about stuff that kind of toock you from one
thing to another?

MISSKELLEY: They toock me - they asked me, you know, about
what they do. (Inaudible) It popped up in my head and
that's when I told them that.

OFSHE: The things that they were going on in these notes,
were these things that you were saying because they asked

you gquestlions or were these things you were saying beczauae
you just volunteesred them?
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MISSKELLEY: They was the questiona that they asked me.

OFSHE: So they would ask you something and you‘d make
something up?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indiecating) [48:29]

OFSHE: Seems reasonable. Now the next thing is they asked
you, apparently, if you were willing to take a polygraph
about the (Inaudible) statement. In other words, what
you'd just been telling them. Do you remember that?

MISSKELLEY: Um — um, no.

OFSHE: Okay. The next thing that happens is that they
show vou a picture.

MISSKELLEY: OCf one of the boys was laying on his gide and
he had a dark t-ghirt, blue-like, his face was cut up.
This was some of that.

CFSHE: Do you know what killed him?
MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
OFSHE: Why do you remerber that so clearly?

MISSKELLEY: Cause he, it was right there — they showed it
right there in front of my face.

OFSHE: And it says that Jessie knew was one of those
killed by Damien,

MISSKELLEY: Made it up. I didn‘t know who killed him.
You know, I just made it up.

OFSHE: Then, Jessie locked hard at the picture and said it
was the Moore boy, that it was cne of the boys in the
Polarcid. The Polarcid refers to the picture that was in
Damien’'s briefcase. Do you remember that?

MISSKELLEY: The picture that they showed me, T didn’t know
who it was. And I didn‘t know his name. And they - on the
bulletin board they had pictures of them, and the list they
listed my daddy’'s name.
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CFSHE: Did you just happen to look up and ses it on the
bulletin board or -

MISEKELLEY: 1t was behind me. It was just behind me.
OFSHE: So how did you ses it? (50:44]
MISSKELLEY: I - I didn’t ever look at them. I don’t
hardly locok at them, I just - when I loocked arcund,

(Inaudible) I saw it. Then T turned my head, znd I told
them.

OFSHE: Did they watch you turn your head and look at the
picture that has the names on it and then give them name?

MISSKELLEY: Uh-hub. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Didn’t they tell you not te look at those pictures,
to do it from memory or anything like that?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) Cause I -
they - the whole time that they‘s asking, you know, talking
to me, I, I was locklng around, I wouldn’t look at them. I
always looked arcund.

OFSHE: Why wouldn’t you look at them? [51:20]
MISSKELLEY: T don’t hardly look at nobody, I always look
around and stuff. I don’t look at people that much. I
alwavs look arcund.

OFSHE: Well, then the next thing they say is that Jessie
stated that he didn’t want to be a part of this or these,
that Damien and Jascn killed, he did not. Do you remember
telling them -

MISSKELLEY: - that I didn't do ic?

OFSHE: Yeah.

MISSKELLEY: Yeah, T remember telling them I didn‘t do it.

OFSHE: But that the other guys did.
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MISSKELLEY: Right. That’s what I teld them.

OCFSHE: But now the next thing is, they must have asked you
again about taking another polygraph becauge you say “will
think about taking a polygraph test.” Do you remember
their asking you to take another palygraph?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) I only tock it
once.

OFSHE: I know that. But there are two notes in here that

MISSKELLEY: I don't remember ‘em asking me.

OFSHE: Okay.

MISSKELLEY: You know, zbout taking it again.

OFSHE: Would you have taken the polygraph at this point?
MISSKELLEY: Nope.

OFSHE: Why?

MISSKELLEY: RBecause they wanted my (Inaudible) off, and I
knew they‘d lie again, 2o - you know, show me that — now
I‘1l tell something that true, and then they'll scribble,

because their liars.

OFSHE: But this time were you telling something the truth,
or were you telling that wasn’t the truth?

MISSKELLEY: About they done it?
OFSHE: Ysah. [53:02]

MISSKELLEY: I made that up. I didn‘t know if they done it
or not.

OFSHE: Did you think the machine would catch you and say
that you were making it up if you toock another test?

MISSKELLEY: Yeah, because the way 1 say, they’d say the
same thing over just like the first one did.
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OFSHE: Uh-huh. So first time you told them the truth and
they said you were lying.

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: 8o you figured if they was going to say you were
lying no matter whakt?

MISSKELLEY: Right. 8o I - I wasn't going to do that, you
know, it wouldn't be no different if I took it again, cause
they’'d just do the same thing over. Bo -

OFSHE: But it's funny that this time you were lying.

MISSKELLEY: Right. And they thought I was telling the
truth, [63:40]

OFSHE: Yeah, life’s strange. Now the next thing that
happens is that Ridge leaves the room and he says, I left
the roem at which time Jessie informed Gary Gitchell of his
having been present during the time of the murders.
Witnessed murder by Damien and Jason. Do you remember
Ridge leaving the rcom and your now having a conversation
with Gitchell? When Ridge isn’t present?

MISSKELLEY: Yeah, he left the room for a minute.

QOFSHE: What happened? [54:19]
MISSKELLEY: Uh, Gitchell asked me some more gquestions
about, about how, you know, about how the was the boys
murdered and stuff.

OFS8HE: And what did you say?

MISSKELLEY: Tt just - uh, - it popped up in my head -
something strange and I told them,

OFSHE: What did you tell them?
MISSKELLEY: I told him that we was sitting in some woods
and scme more in the water, and we heard socme - some - gome

kids. We got up, that me and Jason hid, (Inaudible) the
one of them and they all three came. Damien grabbed one
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and the other two started hitting him. And then, the other
two started running then that'e when me and Ja - Jason
joined in and got them. That’'s what I told them. And
then, then it went from there and when I got something
wrong they told me. And they asked me something about how
it would be if - and I said, I start (inaudible), that’s
how it lcoked to me.

OFSHE: But in this last part, are you - the time that you
told Gitchell that you saw -

MISSKELLEY: Damien and Jason do it?
OFSHE: Yeah. [56:08]

MISSKELLEY: I teold them that T seen Jason and Damien tie
the boys up and he said I helped them, I told him neo, then
they said that, uh, then I told them that they was laying
in the water - and two of them was moving around and the
other cone wasn‘t, and that’‘s when I left. Then I told them
I lefc.

CFSHE: Then the next day, then it says they set up the
tape recording equipment and they took the tape recorded
statement. Do you know when that happened?

MISSKELLEY: Yeah, after I - after a few long questions,
then they put me on the tape, and they acked me the same
guestions again, and I tried to rsmember what they told me,
that’‘s what I told them.

OFSHE: But it’s interesting that in the first part, up
until the time that they turn the tape reccrder cn, there's
nothing in the notes about what time you went over
supposedly to Rcbin Hood Woods, but on the taped thing, it
comes out, they ask you what time you go over there and you
say 9 o’clock in the morning. That just hadn’t come out
before, I guess.

MISSKELLEY: Uh, that’s when they said I was lying that I
didn't go to work at Ricky Dees and I did. And they said
the boys went to school that day.

OFSHE: Uh-huh, but that’s afterwards. Sce, we have what’s
on the taped statement, because we’ve got a tape recorded
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so we know just what was said. And on the taped statement
when you first start to talk about it, on the second page
of it, um, well actually the third page of it, page 11
given the numbers written in the corner, Ridge asks you,
all right when did you go out there, and you say, that
morning. And Ridge says, “nine o'clock in the morning?”
And you say yes “I did, I went with them.” Now, --

MISSKELLEY: When he asked me that, and T told them that it
was in the morning, I had thought he wouldn’t believe me
that T went to work for Ricky that day, then he told me
that the boys went to school that day,

OFSHE: This is before the tape recorded statement?
MISSKELLEY: Before?

CFB8HE: Yesa, or after?

MISSKELLEY: Befors. That's when they told me that uh,
that the boys went to school that day,

OFSHE: Then how come - [59:43]

MISSKELLEY: It couldn’'t have been that morning if they
went to school that day.

OFSHE: Did you figure out that they wanted you te say that
it was later in the day?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

CFSHE: Then why didn’t you?

MISSKELLEY: They - they wanted to hear it in the morning
since they already said I haven’t gone to work for Ricky
Dees, so they had to been the morning.

OFSHE: ©Oh, so they €aid,

MISSKELLEY: That I - you know, they didn’t believe me that
I went to work for Ricky Dees that day, and they’re saying

that about nine o‘clock in the morning, and the boys went
to school that day.
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OFSHE: 8o why did you stick with nine ofclock in the
moerning?

MISSKELLEY: Well, they said I den’t go to work that day,
then that’s when I toock that morning.

OFSHE: 8o, you knew it was kind of all or nothing. Either
you went to work,

MISSKELLEY: -- or I didn‘t.

OFSHE: If you didn‘t go to work you went at nine o’clock
in the merning.

MISSKELLEY: Right.
OFSHE: And they weren't happy with either one of those.
MISSKELLEY: Huh-uh. (negatively indicating)

OFSHE: Did you know that they were not going to be happy
with you going over there at nine o’clock in the morning
because they’d already told you that the boys were in
achool?

MISSKELLEY: No, I, you know, they didn’t believe me either
if I did tell the truth or if I didn’t, they weren’t going
to believe me anyway. So I just stuck the - their
guestion,

OFSHE: But here you didn’t even really, actually even
fully take their question because they told you the hovs
went to schocl that day and you told them that - you went
over there at nine @‘cleck in the morning I guess - oh
that's it. Now I see what happened. It's ncon when the
boys show up, supposedly, so that way, if you didn’t go to
work at Ricky Dees then you went over in the woods with
Damien and Jason, at nine o’clock in the morning, but
because the boys went to school that day -

MISSKELLEY: It hHad to be after. [1:01:59]

OFSHE: - but then you have them show up at noon, so it
might sound like they went to school a half the day.
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MISSKELLEY: Right.

CFSHE: 8o you get them at school, but you also get them
there, as it turns cut, which I - six or geven hours too
early.

MISSKELLEY: Yeah. They told me that it happened about six
or six-thirty.

OFSHE: When did you they tell you that?

MISSKELLEY: TUh, you know, when they told me that the boys
went te school.

CFSHE: So this was before the tape recording but after
they finished taking these notes that we’ve talked about.
But this one earlier, when you and I first started talking,
you were telling me about a time when they told you a lot
about what happened, Is that the time between the

[End of Tapel

(TAPE 5)

OFSHE: - the end cf these notes?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: You must have - now tell me everything they told
you about that period.

MISSKELLEY: Hmm. They told me it happened about six
thirty, betwsen six and gix-thirty.

OFSHE: What did you say tc that?

MISSKELLEY: I told them I wasn‘t there because I was in
the trailer park, cause =

OFSHE: Did that make them happy?
MISSKELLEY: No. [00:37]

OFSHE: How did they react when you told them that?
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MISSKELLEY: Ridge shook his head no, then I started
thinking, well they said I wasn't there, I told them I was,
then he’d been more happy, so then I started thinking,
okay, I'll just - it’s between six, six-thirty. That’s
when I told them - about what time it happened.

OFSHE: What else came up in that periocd? Is that when the
rope and the shoelaces business came up, cause I think you
told me earlier that that didn‘t happen then, it happensd
later.

MISSKELLEY: It happened the next day.
OFSHE: G6h, the next day, that’'s right.

MISSKELLEY: They told me - when he asked what were they
tied up with.

OFSHE: Because, I know on the tape recorded thing, wvou say
they were tied up with a rope.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

COFSHE: But he comes back the next day to try to correct
that.

MISSKELLEY: BAnd tried to ask again what was they tied up
with;, and I told ‘em a rope. And that’s when Ridge shook
his head “no.” And he tried, you know, tried to explain
what they was tied up with and then, then I said what he
said.

OFSHE: When did, if it came up, the idea of ome littls bov
had been ecut on his penis - when did that part of it come
up, if it did?

MISSKELLEY: Um, T don't know. [2:15]
OFSHE: Let me ask you a different guestion. How did you
learn that one of the boys had been cut on his penis. How
did you come to know that?

MISSKELLEY: Because one of my friends, he works at Search

and Rescue. [Uh-huh.] And, I guesa he seen the boys cause
he told me about how they was cut up and all that.
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QFSHE: Who was that?

MISSKELLEY: Xevin Johnson.

OFSHE: When did he tell you that?

MISSKELLEY: I'd say about couple days later.

CFSHE: After the killings? [2:52]
MISSKELLEY: (no audible response)

CF8HE: 80 you already knew that one of the boys had been
mutilated, that just penis cut up?

MISSKELLEY: That’s what Kevin said. You know, I didn’t
know.

OFSHE: Well, you had that information and you had the
information from Kevin?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: Did anything about what happened to the boys of
that sort come up with [Ridge] and Gitchell? Did they ask
you about it in any way?

MISSKELLEY: They asked me - they asked me about, you know,
what happened to them, and from what I heard from Kewvin,
then I told them, and I ghess it must have been right cause
they didn’t, you know, try to say I was wrong or nothing.

OFEHE: Theres’s one point in the recorded interview where -
I”11l just read you this part of it. Riggs - Ridge asked
you - you’d been talking about one of the boys cut on his
face, ‘cutting him in face.’ ‘All right. Another boy was
cut T understand, where was he cut at?’ And you say, ‘at
the bocttom. !

MISSKELLEY: His penisg.

OFSHE: That's what you meant?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) [4:22]
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OFSHE: Then [Ridge] says, "On his bottom. Was he face

down, and he was cutting on him, or,” and then you say, "He
was - ' and Gitchell says, “now you're talking about
bottom, do you mean right here,” and you say, “yes,” and
Gitchell says, “hig groin area.” Was Gitchell pointing at
his groin area?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

CGFSHE: But you already knew that the boy's penis had bsen
mutilated from your neighbor,

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: ©Now. Okay. We’ve got the tape recording, so that
tells us what happened there. After the first Lape
recocrded - the tape recorded statement was taken, it’'s 3:18
in the afternoen.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)
CFSHE: Let me get, I want to put on a new Lape.
[NEW TAPE]

OFSHE: I think we’d gotten to a point where we're pretty
mich finished with the recorded part - at least the first
cne - and that ends at 3:18 in the afternoon. Then the
second tape-recorded part, they don’'t tell us when they did
this one, but it’s called The Second Interview Conducted to
Clarify Preceding Statements. Now in this one, clearly
from what happens in the first interview compared to what
happens in this interview.

MISSKELLEY: (Inaudible) nothing right. Because they got
my name with a (Inaudible) you know, (Inaudible) more and
more, you know.

OFSHE: ©Not the world's best typing job, but whatever. Uh,
but after the first interview was over, it seems to me that
there must have been some more talking to you they did that
preceded this interview.

MISSKELLEY: More guestions.
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OFSEE: Yeah, tell me about what happened next, after the
first interview was over.

MISSKELLEY: Most likely it was the same questions over,
That's what it was, the same questiens over.

OFSHE: For example, there‘s a big difference at one point,
In this first interview you’re saying that the boys showed
up around noon. And now, right cut of the box, I mean it‘s
like we're going to turn the tape recorders on and, right
out of the box the first question is, when you get with the
boys and with Jason Baldwin, when you were there in the
woods and then the little boys came up, about what time was
it when the boys came up to the woeds. And then you say, I
would say it was about 5 or sc, 5 or 6, That’s a little
different than ncon. How come you told something different
this time, than you did the firat time?

MISSKELLEY: Well, when they told me about $:00, then they
told me the boys went to school, [Uh-huh.] and then I
figured it’d be about 5 o’clock, 5 or 6.

OFSHE: But when did they tell you that the boys went to
school that day and so on? When they told you that before
because that’s why you had them showing up at noon. Was
there any more discussion, or was there any more discussion
about the time that preceded this? Because here it’s juat
dramatically different?

MISSKELLEY: Yes, they uh, first they asked me about what
time that I’d seen them boys, [Yeah.] and there's them - T
- some boys I geen that morning, which waas about 9 o'cleck,

OFSHE: That's when you were going to work for Rickey Dees?

MISSKELLEY: Right. That's when I said about 9 o'clock.
And then they told me they went to aschool,

OFSHE: Now did they tell you that - no - the boys that you

saw at Rickey Dees, at that time you're saying you're going
to work with him and you saw the boys -
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MISSKELLEY: I was going to work with Rickey Dees and Josh,

[Correct.] and we - we went acroass the bridge, and I seen
some boys.

CFSHE: Right. Then you said that that was at 9:00 in the
morning.

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating) About 9:00.

OFSHE: Was it at that point that Ridge and Gitchell told
you that the boys who were killed went to school that day?

MISSKELLEY: Uhk-huh. (Affirmatively indicating) He told me,
you know, about & or &.

OFSHE: Tell me about how he - what you‘re saying is at
some point he must have told you it must have been more
like 5 or 6 when the boys came up. Is that right? When
did he tell vyou that?

MISSKELLEY: Well. It had to be after when they - after
school and stuff. Then it had to be on, you know, on down
the line about what time.

OFSHE: Okay, When did this come up with Gitchell and
Ridge? Because in this firat statement, you’re saying that
the boys showed up at ncon. As soon as they turm on the
tape recorder for the second statement, the first questions
out of the box is “now, what time did these boys show up?¥
and you say S or 6. What made you change? What happened
in between the first statement and the second statement,
because -

MISSKELLEY: They told me that the boys went to school and
then that’s when I changed it to about 5 or §. [Uh-huh. ]
After they told me that the boys went to school.

OFSHE: So the first time when you say the boys showed up
at nocn, wae that before they told you that the boys went
to school? Cause I thought that - I thought they'd already
told you by that point, maybe I was wrong, maybe I
misunderstood.
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MISSKELLEY: Well, that‘s when they told me that the boys
went to school, you know, about that 9 o’clock when I seen
some bovs.

OFSHE: About 9 o’‘clock in the morning -

MISSKELLEY: Right, when I was going to work for Rickey
Dees, and then, and they'd, uh, asked me again and I said
egbout 12, and they told me that the boys went to school,
and then that's when I changed it to about 5.

OFSHE: So that’s when they told you that the boys went to
schocl, must have been after the first tape recording, but
before this one?

MISSKELLEY: Right. [12:02]

CFSEE: 8o, who brought up - I mean how did the subject of
your little error, your little mistake about saying that
the boys showed up at noon, come up? I mean somebody must
have said something? You understand what T'm driving at?

MISEKELLEY: No.

OFSHE: Okay. De you remember that they told you that the
boys went teo scheool?

MISSKELLEY: Right.

OFSEE: Well, what would have had to happened, something
had to have been said before that, let me give vou some
examples. This is the kind of thing that might have been
said: One of the cops might have said to you, “Look, we
know that the boys went to school that day, therefore,
you're saying that the boys showed up at noon, that can’t
be right.”

MISSKELLEY; Right.

OFSHE: Or they could have said, “Now, Jessie, we want vou
to think about when those boys came up, now, remember the
boys went teo school so what time do you think that they
showed up?” Or they could have said, “Jessie, you know
damned well the boys showed up between 5 or 6§ because they
went to school that day.” It could have happened a lot of
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different ways. I want to know how it happened. Do you
remember how it happened? We know it happened somehow,
because you changed from here - to here.

MISSKELLEY: Well since they told me that the boys went to
school, and then I changed it.

OFSHE: But what made you - how did they bring up the
subject that the boys went to school. That’s what I‘m
looking for.

MISSKELLEY: They told me that it couldn't happen between 9
er 12. [Ah.] So then that's when they told me that they
went to school it had to happen after school.

OFSHE: Who told you that?

MIEBSKELLEY: Uh, if I'm not mistaken it was Ridge, [Ckay. ]
If I'm not mistaken.

OFSHE: And do you remember - dc you remember any other
things that they teld you that were corrections on what
you'd been saying?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) Cause they -
you know, after they asked me the time and stuff, I - they
asked me did I have my watch on. And I told them no. So.
You know, by looking outside you can’t tell about what time
it is,

OFSHE: Now, in your recorded statement, at one point you
told them that ycu saw Damien and Jason having sex with
these little boys. BHaving anal sex and oral sex with the
boys. Do you remember that?

MISSKELLEY: Yeah. That's after they told me that - Ridge
told me that he seen Damien and Jason have sex, then T
started talking to him, and then that’s when - Damien will
have one, and then Jason would have one, and they said what
happened to the other one, and I said, I was holding him
beating him up.

OCFSHE: You did what? [15:32]

75 005862

ADD 4316



MISSKELLEY: I was helding him and beating him up - beating
that one up.

OFSHE: That you were beating him up?
MISSKELLEY: Yeah.
QFSHE: Whern did you tell him that.

MISSKELLEY: That’s when - that’s when - after - when
Damien was messing with one and Jason was meseing with the
cther one, then he said what happened to the other one?
And I told him that I was beating him up. [Uh-huh.] And
then, uh, Damien and Jason would switch to a different boy.
And then, after that one was messed up pretty bad then
they'd beat on that one. Jason and Damien on that same
boy.

OFSHE: But was it - the way you just described it to me,
they told you that they had seen Damien and Jason having
sex with each other. And then you just assumed that they
would have had sex with the little boys as well?

MISSKELLEY: Right.

OFSHE: Is that how it happened or did they suggest to you
that maybe Damien and Jason had sex with the little boys?

MISSKELLEY: That’s what they was assumed.
OFSHE: Pardon?

MISSKELLEY: That’s what they was assuming. Cause after
they told me that they seen Jason and Damien have sex, then
I figured well, maybe Jason and Damien had sex with the
little boys.

OFSHE: Well, but did Ridge or Gitchell suggest to you that
maybe Damien and Jason had seéx with the little boys and you
agreed? Because they’d told you that they had had sex with
one another, or was that something that you came up with on
your own?

MISSKELLEY: I came up with the one that Jason and Damien
and the little boys. [Okay.] I made that up.
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OFSHE: Okay. Now, I mean, I don't give a damn that yau
made it up. I understand about that. I think this — T mean
- what we're here for ia to try to find out what led up to
the story however it cames about. But it makes a difference
Lo me whether they tried to get you to say that Damien and
Jason had sex with the little boys, or whether you just
made it up. You understand the guestion I’'m asking?

MISSKELLEY: Yeah. [17:56]

CFSHE: Ckay. The only reason I'm going back over is I
want to make absolutely sure that I understand what you’ re
saying because I'm happy that no matter what you tell me,
there’'s no right answer except what really happened. T
just need to make sure that I get a good grip ea what
really happened.

MISSKELLEY: Well, I made it up with them having sex with
the boys, cause that - after Ridge told me that he seen
Jason and Damien. And then, -

OFSHE: If [Ridge] and Gitchell didn‘t do anything to kind
of lead you te say that they - that Damien and Jason had
sex with the little boys. That’s what T want to know.
That's fine. No problem. I just need to know what
happened.

MISSKELLEY: I know. They didn’t- they didn't lead to it,
or nothing. I - I - I just made it up, I just — you know,
figured up in my head, you kmow, that they said they’d seen
Jason and Damien have gex and I asaume that they'd have sex
with the little boys. I made that up.

OFSHE: COkay. Now. Did you know which boye had been - well
for example, here, they’re asking you about which boys were
raped. And you say, uh, Byers and Branch. aAnd then they
ask you, did you ses the Moore boy raped and you say, no.
And, all right, who raped those two boys? Jason and Damien.
And that’s all stuff that you just made up?

MISSKELLEY: Right. [20:09]

OFSHE: Let’s lock back for a minute to, uh, anything else
you can remember that they told you about what happened,
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how the boys were killed and so on, anything that they gave
you information about.

MISSKELLEY: Well, after I saw the, you know, that one
picture about how one of them was cut up, you knew, that's
the only - that’s the only thing I knew about that one. I
didn’t know how that other cne was, you know, cut up or
anything. 8o - I don’t know if they was cut, or if their
pants was cut off or what. I don't know. I just saw that
cne picture of that one boy and that was it. I don’t krow
how the other two were.

OFBEE: After (Inmaudible) they took the second statement,
do you remember what happened next? I mean, that after
they finished talking to you, what happened next?

MISSKELLEY: They start going over the guestions again.

OFSHE: Ckay, but that - I mean after they finish, is there
- is there a time when they finish asking questions.

MISSKELLEY: The tima?

OFSHE: Well, at some point they stopped asking you
questicns and then something else happened after that. And
that’s what I really want to ask about now.

MISSKELLEY: I don't remember nothing happen - after the
question - after all the guestions was over.

OFSHE: Well, they must have taken you some place or done
something with you, or told you you were under arrest or
something like that.

MISSKELLEY: ©Oh, that‘s when I went down toc the — they just
put me in a cell and this black guy, he told me that he
didn't like the way I look.

OFSHE: You were in the cell with somebody ?

MISSKELLEY: No. He was a jailer. And he told me he

didn’t like the way I looked. And I said (inaudible) =o
whakt else?
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OFSHE: Did you have any idea why they were putting you in
a cell?

MISSKELLEY: No.

OFSHE: Did they tell you you were under arrest?
MISSKELLEY: Nope.

OFSHE: They just took you back and put you in a cell?
MISSKELLEY: I — I told them - I asked could T go home?
And they said I could go home in a little bit. And I kept
cn asking them. They didn’t tell me I was under arrest or
nothing. They didn’'t tell me what T was charged with or
nothing.

OFSHE: When did you first ask them if you could go home?
MISSKELLEY: The whole time I was there. [23:13]
OFSHE: When wae the first time?

MISSKELLEY: I said, right after I took that - that -
OFSHE: Polygraph?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: What did you say about going home?

MISSKELLEY: I just asked them could I go home, and they
said you can go home in a little bit. And they didn't ever

cone,

OFSHE: Did you ask them if you could go home again a
different time?

MISSKELLEY: Uh-huh. CAffirmatively indicating)
OFSHE: About how often?
MISSKELLEY: About every 15 or 20 minutes.

OFSHE: And you weren’t happy being there?
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MISSKELLEY: Nope. Cause, they didn’t - they wouldn’'t
treat me right or nething. I had to ask to go somewhere,
I had to ask tc go to the bathroom. You krow. They just
wouldn’t treat me right.

OFSHE: Did you - tell me about, aas close ag you remember,
what you said about wanting to go home. How did you say
it? Who did you say it to?

MISSKELLEY: Different people. [Ridge], Gitchell, Mike
Allen, and some other guy.

CFSHE: What exactly did you say to them? \

MISSKELLEY: I asked them could T go home.

OFSHE: Did you tell them why you wanted to go home?
MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating) I just eaid,
I — could I go home. Nice as T could be, and they said
you’ll go home in a little bit.

OFSHE: Bo, about how many times do you think you did that?
MISSKELLEY: About 15 or 20 times. [24:49]

OFSHE: When they take you down and put you in the cell,
how long did you think you were going to be in the cell?

MISSKELLEY: Probably not very long.
OFSHE: What did you think was going to happen next?
MISSKELLEY: I could go home.

OFSHE: When did you first figure out that you weren't
going te be able to go homa?

MISSKELLEY: When I had to stay the whole night there, for,
you know, for something I didn’t know what T was charged
with or nothing.

OFSHE: When did they actually arrest yocu? When did

somebody say to you, “You are under arrest.®
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MISSKELLEY: They didn’t tell me.
OFSHE: Ever?
MISSKELLEY: Not that I remember they didn't ever tell me.

OFSHE: When did they take your finger prints and take
pictures of you and stuff like that?

MISSKELLEY: After the guy that carried me down to the
beooking place, that’s when they took my fingerprints.

CFSHE: So you remember when they booked you?
MISSKELLEY: Uh-huh,

OFSHE: When did that happen?

MISSKELLEY: Right after all the statements was taped.
OFSHE: Before they put you in a cell?

MISSKELLEY: After all the statements and everything,
that’s when they took my fingerprints.

OFSHE: Right, but did that happen before they put vou in
the cell or after they put you in the cell?

MISBKELLEY: They took my fingerprints befeore.

OFSHE: Okay. 8o they beoked you, they take the statements
and then they book you and then put you in the ecell? aAnd
2till nobody told you that you were under arrest?
MISSKELLEY: Nop=.

OFSHE: What did you think the booking was about? What did
you think they were doing when they took your fingerprints,
and they probably tock a picture of you?

MISSKELLEY: I didn't know what was geing on. Cause I
hadn’'t ever had my fingerprints before, or no picture by -
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OFSHE: Can you think of anything else that they told you
about the boys, the killing, any of that stuff. We're

going - stepping back now to that time after the end of the

notes but before they turn on the tapes they’ve made, when
you were talking before you - remember you were telling me
that there was a time when they told you a bunch of things
about the killings?
MISSKELLEY: Right,

OFSHE: Can you remember anything else that they would have
told you about then and we haven’t talked about?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: Now, would you dc something for me?

MISSKELLEY: What?

OFSHE: Do you have a pencil and paper in your cell.
MISSKELLEY: Uh-huh., (Affirmatively indicating)

OFSHE: You may think of other things that happened -
MISSKELLEY: T done - I done tried,

OFSHE: Well, but what I’'m saying is, like tonight,
tomorrow, you may think of additional things that happened
that we haven’t talked about. If you do, would you make a
note about them and tell Dan Recause if vou don‘t make a

note abeout -

MISSKELLEY: If I - if I remember it, you know, the stuff I
will,

OFSHE: You see the trick to remembering it is when you
remember it, you make a note right then. Because what
happens with pecple to remember something, if you don’t
write it down yocu forget it in.

MISSKELLEY: Right. (28:33]

OFSHE: It happens a lot - to everybody. So especially the

rest of today and tomorrow you may remember some Stuff
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because we’'ve been talking about what happened these two
days or this day, for quite.awhile now, and if you remember
other things all you need to do is just make a note about
it so you can tell Dan about it and then Dan can ask you
everything about what’s on your note. Then we’ll include
that in what we’ve done today.

MISSKELLEY: If - if I can remember 1 will.

OFSHE: Wwell, that‘s fine. I'm just trying to tell you the
trick of writing it down at the time you remember it so
that it will stay there.

MISSKELLEY: I tried doing it for Dan cause he asked me,
you know, if I could remember it, you know, to write it
down. Sc far, ain’t nothing I can remember.

CFSHE: Well, I understand that but sometimes things just
sort of come to mind, like - has anyone before we just did
what we did today, has anyone sat down with you and gone
through those handwritten notes and, so on, the way you and
I dide

MISSKELLEY: Yeah. [29:56]
OFSHE: When did that happen?

MISSKELLEY: The other day.

OFSHE: With uh, the doctor?

MISSKELLEY: Uh-huh. (Affirmatively indicating)

OFSHE: go through all those handwritten notes just the way
I did? Or did you just talk about what happened?

MISSKELLEY: Talked about - about - about what happed.
They went through all that like you did, and you know,
talked about it a little bit.

OFSHE: Was there anything you can think of that you told
him that didn’t come up in our conversation?

MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)
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OFSHE: Okay., I guess that dees it then.
MISSKELLEY: You didn’t trick me like he did.
OFSHE: I tricked you?

MISSKELLEY: I said he - you didn’t -

OFSHE: ©Oh, I didn‘t trick you, he did.

MISSKELLEY: But he did.

OFSHE: Well - I‘m a nice guy. And if I had tricked you I

would have been more successful at it.

MISSKELLEY: Or - you prcbably (inaudible) know if you
tricked me.

OFSHE: Right, but I wasn’‘t trying to trick you.
MISSKELLEY: Huh-uh. (Negatively indicating)

OFSHE: Anyway. Thanok you.

MISSKELLEY: You're welcome. [31:07]

[END OF TAPE 5]
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